
P R O T O K Ó Ł      Nr  XX/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniach 28  czerwca  - 10 lipca 2007 roku

O B E C N I   w dniu 28 czerwca 2007 r.:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  21

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Skarbnik Miasta – Urszula 
Polak - Wałek, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk,  Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i 
zakładów budżetowych, radni Powiatu Będzińskiego, Komendant Komisariatu Policji, mieszkańcy. 

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Otwieram XX sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. 
- Czy ktoś ma uwagi do porządku obrad?
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Andrzej Mentel                              -               radny  

- Chciałbym zaproponować wprowadzenie do porządku obrad:
1. w  punkcie  3  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącego  Rady 

Miejskiej w Czeladzi.
2. w punkcie 4 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Czeladzi.
3. w punkcie 5 – Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/76/2007 z dnia 8 

marca 2007 r.  w sprawie skargi  wniesionej  przez Marka Mrozowskiego w dniu 26 
lutego 2007 r. w trybie przepisu art.101 Ustawy o samorządzie gminnym.

4. w punkcie  56  –  Podjęcie   uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  III/15/06  Rady 
Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  13  grudnia  2006  r.  w  sprawie  powołania  i  ustalenia 
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

5. w  punkcie  57  –  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składów 
osobowych doraźnych komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

6. w punkcie 58 – Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czeladzi Mariana Kity. 

7. w punkcie 59 – Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czeladzi Janusza Gątkiewicza.

8. w punkcie 60 – Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

- Mieszkańcy Czeladzi proszą o możliwość , przed punktem dot. odwołania Przewodniczącego 
odczytania listu mieszkańców.

Ryszard Walaszek                        -               mieszkaniec  

- Jestem na trzeciej sesji tematycznej. Dwie sesje się nie odbyły. Proszę radnych, aby zostawili 
walkę o swoje  korytka.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jest dzisiaj przewidziana sesja specjalnie zwołana  na wniosek radnych na godz. 16.30, która 
dotyczy odwołania prezydium. Ta sesja, tutaj przepraszam radnych,  została trochę później 
zwołana,  ale jestem chora,  jeszcze jestem  na zwolnieniu  lekarskim, jest  przewidziana na 
16.30.

- Czy  mam  rozumieć,  że  wnioskuje  Pan  o  zmianę  do  porządku,  jednocześnie  wycofując 
wniosek o zwołanie sesji, która jest zaplanowana na 16.30?

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Jeżeli będzie to wprowadzone do porządku obrad tej sesji, to nieaktualna będzie sesja o godz. 
16.30.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy mogę prosić o uzasadnienie tego wniosku.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Uważamy, że nie jesteśmy w stanie do godz.  16.30 przeprowadzić tej sesji  i  skończyć ją. 
Wobec tego zgłaszamy wniosek formalny o zmianę porządku obrad.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Zaznaczam, że każda sesja może się odbyć na kilku posiedzeniach.
- Chciałabym usłyszeć uzasadnienie, dlaczego teraz, a nie później.
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Andrzej Mentel                              -               radny  

- Nie  chcę  polemizować  zbyt  długo,  bo  tematów jest  dzisiaj  dużo.  Chciałem zauważyć,  że 
zgodnie z Regulaminem Rady Pani Przewodnicząca powinna zwołać sesję w terminie 7 dni, a 
my  wniosek  złożyliśmy  w  poprzednim  tygodniu  w  poniedziałek.  Pani  Przewodnicząca  ten 
termin opóźniła o 3 dni. Proszę poddać pod głosowanie moje propozycje. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Można jeszcze uzupełnić wniosek do prokuratury,  że wnioski  nie były głosowane na sesji, 
którą Państwo opuściliście i że było to przekroczenie prawa. Ja się usprawiedliwiłam. Mam 
zaświadczenie lekarskie.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Proszę o 20 minut przerwy na zapoznanie się z tym zmienionym porządkiem obrad.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 20 minut przerwy.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Sytuacja  w  naszej  Radzie  zrobiła  się  niespodziewanie  dziwna.  Pół  roku  temu  ustaliliśmy 
podział Komisji w tej Radzie. Wcześniej wybraliśmy prezydium. Być może prezydium nie jest 
parytetowe. 25 listopada 2006 r. odbyło się  spotkanie przyszłej koalicji zorganizowane przez 
obecnego tutaj senatora Szaleńca. Wówczas ze strony PO padła propozycja, że ponieważ 
mają  9  mandatów,  to  żądają  aby  w Prezydium znalazły  się  2  osoby  –  przewodniczący  i 
zastępca  przewodniczącego.  Zaproponowano  nam  taką  koalicję,  abyśmy  zgodzili  się  na 
mandat  wiceprzewodniczącego.  Tą  osobą  miała  być  obecna  Przewodnicząca  Teresa 
Kosmala.  Ja  wówczas  powiedziałem,  że  w poprzedniej  kadencji  pomimo  zdecydowanego 
zwycięstwa klubu SLD i Sojuszu dla Czeladzi, mając 13 głosów, nie pozbawili żadnego klubu 
możliwości  zasiadania  w  komisjach  Rady,  jak  również  nawet  zdecydowali  się,  aby 
wiceprzewodniczącą była Pani Danuta Walczak. Rada Miasta,  Rada Powiatu,  sejm to jest 
organ stanowiący, w którym każdy z wybranych członków ma mandat społeczny. Nie można 
stosować takiej metody, która już tutaj była w tym mieście 8 lat temu, że kiedy radni opozycji 
sprzeciwili się większości, na tajnej sesji wszystkich radnych z opozycji pozbawiono funkcji. 
Dzisiaj  dochodzą  go  mnie  sygnały,  że  podobno  ma  być  tak  samo.  My  tutaj  działamy  w 
interesie  naszych  mieszkańców  i  mamy  prawo  do  odmiennych  zdań.  W  związku  z  tym 
powiedzieliśmy wtedy, że taki układ nas nie interesuje. Postanowiliśmy wraz z ówczesnym 
SLD  i  POROBEM  powołać  prezydium.  Wówczas  mówiłem,  że  to  prezydium  też  nie  jest 
parytetowe.  Uważałem,  że  nie  może  być  tak,  aby  KW  PO  nie  miał  przedstawiciela  w 
prezydium.  Przy  ustalaniu  Przewodniczących  i  Wiceprzewodniczących  komisji  Rady  ten 
problem został jakoś załatwiony. Napięcia, które powstały w naszym mieście, naszej Radzie 
zostały  spowodowane niefrasobliwością  naszego  pana  burmistrza,  który  zapomniał  złożyć 
odpowiedniego oświadczenia. To, że myśmy wtedy tak głosowali, to wtedy było takie prawo. 
Należało  go  przestrzegać.  Jeżeli  dziś  robimy takie  napięcie,  to  efekt  naszej  pracy  będzie 
żaden.  Pan burmistrz będzie  dominował,  a burmistrz nie może dominować nad Radą.  To 
Rada ma dominować nad burmistrzem.  Jeżeli  dzisiaj  dojdzie  do takiej  dziwnej  zmiany,  to 
proszę powiedzieć publicznie dlaczego te zmiany, o jakie stołki chodzi. 2 – 3 miesiące temu 
11 radnych  głosowało  tak,  że dawało  to  pewną stabilizację  w tej  Radzie  i  dawało  pewną 
kontrolę nad organem wykonawczym i nagle dzisiaj ktoś mówi, że trzeba stworzyć koalicję. Po 
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co?  Jeżeli  większości  nie  podoba  się  Pani  Przewodnicząca,  prezydium  wyczerpało  swój 
mandat, nie róbmy przepychanek, napięć, trzeba się spotkać. Jakie są przesłanki do tego, że 
nagle grupa radnych, która stanowiła liczbę 11 nagle idzie w kierunku Pana Burmistrza, czy 
PO?  Proszę  to  powiedzieć  swojemu  elektoratowi.  Proszę  powiedzieć,  że  Pani  Teresa 
Kosmala  się  nam  nie  podoba,  a  nie  od  1,5  miesiąca  blokować  sesję.  Nie  ma  dyskusji 
merytorycznej, a my się bawimy w rozdawanie stołków.

- Oświadczam, że nie będę brał udziału w odwołaniu Przewodniczącej.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Proszę o zamknięcie dyskusji nad porządkiem obrad. KKR „Platforma Obywatelska” nie ma do 
tej  pory  przedstawiciela  w  prezydium  Rady.  Chcieliśmy  to  zmienić.  Zwróciliśmy  się  do 
przewodniczącej z prośbą o rezygnację, ale przewodnicząca uznała, żeby ją odwołać.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Opinia radnego Świątka dotycząca sytuacji w tej Radzie nie jest zgodna z prawdą. To Pan jest 
głównym powodem tego, ze koalicja 11 radnych się nie utrzymała. Jest Pan solistą. To Pan 
powinien wytłumaczyć swoim wyborcom dlaczego nie chce Pan współpracować. Z Panem nie 
da się współpracować. Czeladź jest jedna i albo się dogadamy i wykorzystamy moment, gdzie 
możemy  dostać  dofinansowanie  z  Unii  Europejskiej,  albo  będziemy  cały  czas  kontra. 
Przeciwko czemu? Przeciwko komu?

Mieszkanka Czeladzi

- Czy jest prawdą, że Pan rady Święch drugą kadencję działa bezprawnie w Radzie? Co jest 
bliższe  Panu – sprawy spółdzielców,  czy  tu  w Radzie?  Według mnie  to  jest  sprzeczność 
interesów.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Muszę się zgodzić z radnym Francikowskim, że mam inny charakter niż on. Działam zgodnie z 
własnym sumieniem i nie będę zdradzał swoich ideałów. Najważniejszy jest dla mnie interes 
publiczny. Uważam, że to prezydium jest najbardziej kompetentne i reprezentatywne. Byłem 
przeciwny pewnym kandydaturom do Nagród Miasta. przychodzę tutaj służyć ludziom, a nie 
załatwiać swoje interesy, czy jakieś układy zespołowe. Nie ma zespołów.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Demokracja polega na tym, że są to rządy większości. Ja dla naszego miasta jestem w stanie 
się dogadać z każdym. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- A ile Pan z tego ma?

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Nic. Ja, jako radny, na tej zmianie w żaden sposób nie zyskam. W poprzedniej kadencji byłem 
głównym radnym opozycyjnym do  Burmistrza Miasta – Marka Mrozowskiego. Miałem inną 
wizję rozwoju tego miasta, ale dla dobra mego miasta jestem w stanie dogadać się z każdym, 
nawet  z Panem.

Jolanta Moćko                              -               radna      

- Przystąpmy do realizacji porządku obrad.

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Zgłaszam wniosek o utrzymanie proponowanego porządku obrad.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- kto  jest za zmiana porządku obrad przedstawioną przez radnego A. Mentla?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, nieobecna H. Szotowska/
 

 12      radnych głosowało za
   4      radnych głosowało przeciw
   4      radnych  wstrzymało się od głosu

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
5. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/ 28 grudnia 2006 r.
b/ 25 stycznia 2007 r.
c/ 19 lutego 2007 r.
d/ 2 marca 2007 r.
e/ 8 marca 2007 r.
f/ 21 marca 2007 r.
g/ 16 kwietnia 2007 r.
h/ 31 maja 2007 r.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. wyrażenia opinii w zakresie lokalizacji ośrodka gier /salonu gier na automatach/.
2. przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Czeladź na lata 2007 – 

2010”.
7. Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.
8. Podjęcie uchwały w sprawie cofnięcia skargi kasacyjnej z 24.05.2007 r. od 

wyroku  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  z  dnia  18  maja  2007  r.  w  sprawie 
skargi Marka Mrozowskiego na uchwałę Rady Miejskiej.

9. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
10. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków do pkt. 11, 12.
11. Program „Infrastruktura”

a/  Wprowadzenie
b/  Opinie Komisji
c/  Dyskusja
d/  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Infrastruktura”. 

12. Analiza  funkcjonowania placówek oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 
2007.
 a/  Wprowadzenie
 b/  Opinie Komisji
 c/  Dyskusja
 d/  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  wiadomości  informacji  nt.  „Analiza 
funkcjonowania placówek oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 2007”.

13. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. upoważnienia  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Czeladzi  do 

wydawania decyzji administracyjnych.
2. ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla 

pracowników zatrudnionych w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Czeladzi.
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14. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
15. Podjęcie uchwał w sprawie:  
       1.   rozpatrzenia skargi Pani Bernadety Kozioł z 18 maja br. na Burmistrza  
              Miasta w związku z nie wyrażeniem zgody na wydzierżawienie części   
              nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi na prowadzenie 
              przez skarżącą działalności gospodarczej.

            2.     w sprawie wystąpienia do Starosty  Powiatu Będzińskiego o 
                     przedstawienie informacji dot. zamknięcia elektronicznego naboru do           
                    Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi.

3. sprzedaży działki nr 62/19 k. m. 12 o powierzchni 112 m. kw. położonej przy ul. 
Armii Krajowej w Czeladzi.

4. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 54 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

5. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 118 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

6. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 172 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

7. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 114 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

8. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 122 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

9. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 123 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

10. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

11. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 340 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

12. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 144 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

13. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/11 k. m. 58 o pow. 94 m. kw. 
przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi.

14. wynagrodzenia Burmistrza Miasta Czeladź.
15. przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź – „Stara Kolonia Saturn”.
16. przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego miasta – „Stare Piaski”.
17. sprzedaży działki nr 33/5 k. m. 43 położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
18. wykupu  przez  Gminę  Czeladź  działek  o  nr:  21/92,  21/93,  21/9,  21/14  k.  m.  54 

położonych przy ul. Prostej w Czeladzi o łącznej powierzchni 809 m. kw.
19. sprzedaży działki nr 183/3 i części działki nr 183/4 k. m. 12 o łącznej powierzchni 90 

m. kw. położonych przy ul. Pieńkowskiego i ul. Rynek w Czeladzi.
20. sprzedaży części działki  nr 70/44 i  działki  nr 70/43 k.  m. 57 położonych przy ul. 

Zamiejskiej w Czeladzi.
21. sprzedaży działki nr 1/10 k. m. 19 położonej przy ul. Staszica w Czeladzi.
22. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 100 k. m. 21 o 

powierzchni 635 m. kw. położonej przy ul. Rynek w Czeladzi.
23. sprzedaży działki nr 11 k. m. 62 o pow. 2944 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w 

Czeladzi.
24. oddania  w  użyczenie  zabudowanego  gruntu  położonego  w  Czeladzi  przy  ul. 

Katowickiej  117  z  przeznaczeniem  na  warsztat  terapii  zajęciowej  dla  osób 
niepełnosprawnych.

25. zmian w budżecie miasta na 2007 rok.
26. przekazania środków finansowych dla Policji.
27. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działek nr 79/13 i 

190/8  k.  m.  4  o  łącznej  powierzchni  301  m.  kw.  położonych  w  rejonie  ul. 
Wojkowickiej i ul. Rolniczej w Czeladzi.

28. skorzystania  z  prawa pierwokupu  prawa  użytkowania  wieczystego  1/123  części 
działki nr 32/15 k. m. 41 o powierzchni 3011 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w 
Czeladzi.
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29. skorzystania  z  prawa  pierwokupu  prawa  użytkowania  wieczystego  1/12  części 
działki nr 4/38 k. m. 58 o powierzchni 635 m. kw. przy ul. Matejki w Czeladzi.

30. zamiany działek o nr 37 i 38 k. m. 15 położonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi na 
działki o nr 10, 11 i 12 k. m. 15 położone przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

31. sprzedaży działek nr 147/11 i 147/12 k. m. 13 położonych przy ul. Kombatantów w 
Czeladzi.

32. przedłużenia  umowy  dzierżawy  dot.  części  działki  nr  149/6  k.  m.  13  przy  ul. 
Przełajskiej w Czeladzi o pow. ok. 30 m. kw. 

33. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,68 m. 
kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

34. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 15,15 m. 
kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

35. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,50 m. 
kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

36. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 17,68 m. 
kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

37. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 33/5 k. m. 43 o pow. 820 m. kw. 
przy ul. Borowej w Czeladzi. 

38. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 13/4 k. m. 50 o pow. 344 m. kw. przy 
ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

39. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 13/3 k. m. 50 o pow. 472 m. kw. przy 
ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

40. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 7/8 k. m. 59 o pow. 904 m. kw. przy ul. 
Sienkiewicza w Czeladzi. 

41. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 123/1 k. m. 56 o pow. 380 m. 
kw. przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi. 

42. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 191/5 k. m. 22 o pow. 54 m. kw. przy 
ul. Kosmonautów w Czeladzi. 

43. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/2 k. m. 21 o pow. 5 m. kw. 
przy ul. Cmentarnej w Czeladzi. 

44. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 26/3 k. m. 12 o pow. 339 m. kw. przy 
ul. Kombatantów w Czeladzi. 

45. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 132/3 k. m. 12 o pow. 180 m. 
kw. przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi. 

46. przedłużenia  umowy dzierżawy dot.  gruntów rolnych  o  pow.  łącznej  60,5429  ha 
położonych  na  kartach  mapy nr  7,  9  i  10  w  kompleksie  przy  ul.  Będzińskiej  – 
Grodzieckiej i kartach mapy nr 1, 2 i 15 w kompleksie przy ul. Przełajskiej – Madera 
w Czeladzi. 

47. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 14/7 i 14/8 k. m. 16 o pow. 
1.730 m. kw. przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

48. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 28/29 k. m. 47 o pow. 23 m. kw. przy 
ul. Trznadla w Czeladzi. 

49. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 250 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

50. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 168 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

51. poparcia planów rozwoju Centrum Pediatrii w Sosnowcu.
52. przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź – „Borzecha i Józefów”.
53. powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego 

w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.
54. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
55. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
56. przyjęcia regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi.
57. wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi.
58. powołania  i  ustalenia  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w 

Czeladzi.
59. wyboru Przewodniczących  i  Zastępców Przewodniczących stałych  Komisji  Rady 

Miejskiej w Czeladzi.
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60. powołania  i  ustalenia  składów  osobowych doraźnych  Komisji  Rady Miejskiej  w 
Czeladzi.

61. wyboru Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących doraźnych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

16. Przyjęcie  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z 
kontroli  zachowania  procedur  i  zasadności  procedur  i  zasadności  udzielonych 
zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.
1. Odczytanie protokołu.
2. Dyskusja.
3. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia wniosków pokontrolnych z 
    protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli zachowania procedur i 
    zasadności procedur i zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO 
    oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

17. Sprawy bieżące.
18. Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
 Teresa Kosmala                            -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
- Proszę wnioskodawcę o przedstawienie tego punktu obrad i wprowadzenie do projektu.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- O  tym  rozmawialiśmy  na  ostatniej  sesji.  Nie  będę  już  zabierał  głosu.  Proszę  poddać  tę 
uchwałę pod głosowanie.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie możemy głosować tej uchwały w takiej formie, jaka jest. Głosowanie musi być tajne i musi 
być  przeprowadzona  cała  procedura.  Jak  rozumiem  wnioskodawca  jest  do  tego 
przygotowany.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Pani organizuje pracę Rady Miejskiej, nie ja i ma Pani do tego Biuro Rady.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Liczyłam na to, że to będzie sesja o 16.30.
- Jak Pan sobie wyobraża ten punkt porządku?

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Ja  nie  będę  Pani  Przewodniczącej  podpowiadał  jak  ma prowadzić  obrady.  Proszę  zrobić 
przerwę, wybrać Komisję Skrutacyjną.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Komisję Skrutacyjną musi wybrać Rada, a Państwo w porządku obrad nie umieściliście tego 
punktu,  no  więc  ja  jestem  bezradna.  To  wymaga  procedury.  Ja  nie  jestem  w  stanie 
przegłosować tej uchwały, bo głosowanie musi być tajne i podlega procedurom wynikającym z 
Ustawy o samorządzie gminnym i z naszego Statutu. Oświadczam, ze nie można głosować tej 
uchwały  w  głosowaniu  jawnym.  Porządek  został  przyjęty  i  koniec,  ten  punkt  został 
wyczerpany.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Proszę radcę prawnego o wypowiedź.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- Wiadomym jest, że takie głosowanie musi się odbyć w głosowaniu tajnym. Nic nie stoi na 
przeszkodzie,  nawet jeżeli  nie ma tego ujętego w formie pisemnej w porządku obrad, aby 
celem przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego, podjąć uchwałę 
w sprawie Komisji  Skrutacyjnej,  która przygotuje  całe głosowanie  i  przedstawi  wyniki  jak i 
podjąć uchwałę w sprawie regulaminu dotyczącego tego głosowania.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale ja się z Panem zgadzam, ale jest taki porządek. Powołanie Komisji Skrutacyjnej musi się 
odbyć uchwałą. Nie mamy tego w porządku. Proszę zaproponować jakąś zmianę.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Proszę wprowadzić do porządku uchwałę w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam  10  minut  przerwy  na  przygotowanie  przez  wnioskodawcę  projektu  uchwały  na 
piśmie.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proszę o przedstawienie wniosku radnego wnioskodawcę, bo widzę że jest to inny wniosek.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Proszę  radcę  prawnego  o  interpretację  procedury  odwołania  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- Podejmując uchwałę  o wyborze Komisji  Skrutacyjnej,  to nie jest  tak,  że wprowadzamy do 
porządku obrad kolejną uchwałę. Regulamin wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej został 
uchwalony  na  I  sesji.  Ten  regulamin  nie  został  przygotowany  tylko  dla  potrzeb  jednego 
głosowania. Ten regulamin obowiązuje przez całą kadencję. Wybór kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej  następuje  w  formie  uchwały,  ale  jest  to  uchwała  porządkowa  dla  potrzeb 
przeprowadzenia  głosowania  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącego,  a  zatem  zmiana 
porządku obrad w tym zakresie nie musi być dokonywana.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

Do  pracy  w  Komisji  Skrutacyjnej  zgłoszono następujących  radnych,  którzy  wyrazili  
zgodę na pracę w Komisji:

1. Grażyna Strączek 
2. Dominik Penar
3. Czesław Badura

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Regulamin  głosowania  dot.  wyboru  Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Czeladzi  dotyczy 
głosowania  w  dniu  27  listopada  2006  r.  Pan  radca  prawny  powiedział,  ze  ten  regulamin 
obowiązuje do dzisiaj. Poza tym, my tu mówimy o odwołaniu, a nie o wyborze.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- Głosowanie w sprawie odwołania odbywa się w tym samym trybie co wybór.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje  treść  Regulaminu  głosowania  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zgłaszam wniosek o ½ godziny przerwy, aby w tej sprawie wypowiedział się na piśmie radca 
prawny.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- W  Statucie  Gminy  Miejskiej  Czeladź  w  §  15  ust.  1  jest:  „Rada  może  dokonać  zmian 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady w toku kadencji w trybie przewidzianym dla 
ich wyboru”. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przy wyborze Przewodniczącego powoływaliśmy Komisję Skrutacyjną, która miała określoną 
liczbę członków. Być może, jeżeli  nie ta sama ilość osób będzie w Komisji, to będzie błąd 
formalny.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Nie ma najmniejszego problemu, aby ustalić że liczbę radnych uczestniczących w Komisji 
Skrutacyjnej będzie wynosić 3 osoby i 3 osoby, które zostały zgłoszone przegłosować przez 
aklamację. 

Andrzej Mentel                                            -               radny  

- Proszę,  aby  Rada  przegłosowała,  że  dzisiejsze  odwołanie  i  powołanie  nowego 
Przewodniczącego dobędzie się zgodnie z Regulaminem z dnia 27 listopada 2006 r.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały  o wyborze Komisji Skrutacyjnej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, nieobecna H. Szotowska/
 

 12      radnych głosowało za
   0      radnych głosowało przeciw
   5      radnych  wstrzymało się od głosu

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  została  powołana  Komisja  Skrutacyjna  w  osobach: 
Grażyna Strączek, Dominik Penar i Czesław Badura.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę członków Komisji  Skrutacyjnej o ukonstytuowanie się i przygotowanie do odwołania 
Przewodniczącego.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Widzę,  że  Komisja  Skrutacyjna  jest  już  przygotowana  do  wyborów.  Proszę  o  odczytanie 
protokołu z ukonstytuowania się Komisji.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Nie potrzebny.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Przedstawia  zasady  głosowania  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  w  
Czeladzi.

- Rozdaje radnym karty do głosowania.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Dziękuje radnym za dotychczasową współpracę.
- Odpowiadam mieszkance – tak. Wojewoda wystąpił z zapytaniem, czy Pan Radny Sławomir 

Święch prowadzi działalność gospodarczą na mieniu gminy. Otrzymał takie same dokumenty, 
jak 4 lata temu. Niektóre już się zmieniły dot. umów zawartych z Urzędem Miasta na wieczystą 
dzierżawę  ,  dzierżawę,  użyczenia.  Wojewoda  będzie  podejmował  decyzję,  czy  następny 
Przewodniczący  będzie  się  zastanawiał  czy  Pan  Radny  Święch  zarządza  działalnością 
gospodarczą prowadzoną na mieniu gminnym, czy nie.

Przemysław Szałański                -               Przedstawiciel  komitetu  inicjatywnego  w  sprawie   
odwołania pani Teresy Kosmali z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi 

- My, mieszkańcy miasta Czeladź zwracamy się z protestem przeciwko zachowaniu i postawie 
Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  Pani  Teresie  Kosmali.  Uważamy,  że  jej  postawa  przez 
ostatnie 7 miesięcy sprawowania tak godnego stanowiska nie licuje z jej zachowaniem. W 
ciągu tego okresu doszło do wielu sytuacji, w których o naszym mieście mówiło się w złym 
kontekście.  Niestety to zachowanie  Pani Teresy Kosmali  w dużej mierze wpłynęło na taki 
odbiór Czeladzi i swoistą antyreklamę miasta. uważamy także, że Pani Kosmala dopuściła się 
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nieuczciwości przedstawiając pomysł rewitalizacji rynku na łamach „Dziennika Zachodniego” 
jako  swój.  Nie  wspomniano  w  tym  artykule  o  tym,   że  pomysłodawcą   rewitalizacji  był 
Burmistrz  Marek  Mrozowski.  Jeżeli  skontrastować  taką  postawę  z  działaniami  na  sesji 
zmierzającymi  do  zablokowania  rewitalizacji  oraz  udziału  w  wiecach  grupy  mieszkańców 
protestujących  przeciwko  remontowi,  zachowanie  Pani  Kosmali  wymaga  ostrego 
napiętnowania.  Jednak największym i  całkowicie  niedopuszczalnym zachowaniem, naszym 
zdaniem, jest to co wydarzyło się na sesjach Rady Miejskiej w dniach 1 lutego i 31 maja br. 1 
lutego doszło do odwołania Burmistrza Miasta w okolicznościach skandalicznych. Mało, że nie 
poinformowano o tym fakcie mieszkańców, to nawet część radnych nie była tego świadoma. 
Dodatkowo Pani Kosmala głosowanie przeprowadziła w punkcie „Sprawy bieżące” na samym 
końcu sesji. Warto podkreślić, że nigdy w historii czeladzkiego samorządu w tym punkcie nie 
była głosowana żadna uchwała, nie mówiąc już o uchwale o tak doniosłym znaczeniu. Stając 
przed WSA w Gliwicach Pani Kosmala stwierdziła, że nie znała tego wniosku, więc nie mogła 
o nim wcześniej poinformować radnych oraz mieszkańców. Jednak przeczy temu jej podpis 
pod tymże wnioskiem. Zachowanie takie ma znamiona kłamstwa przed sądem. Do jeszcze 
bardziej  kompromitującej  sytuacji  doszło  w  czasie  obrad  w  dniu  31  maja  br.  pod  obrady 
wpłynął  wniosek  części  radnych  dotyczący  odwołania  Pani  Przewodniczącej  Pani  Teresy 
Kosmali ze stanowiska. Mimo napomnienia ze strony radcy prawnego i grupy radnych Pani 
Kosmala  autorytarnie  stwierdziła,  że  nie  będzie  ta  sprawa  głosowana.  Tym  samym 
zawłaszczyła sobie kompetencje Rady, bo tylko ona była władna wypowiedzieć się nad tym 
tematem w głosowaniu. Dodatkowo w porządku obrad następnej sesji taka uchwała również 
się  nie  znalazła,  mimo  że  była  złożona  w  Biurze  Rady  Miejskiej  i  powinna  zostać 
automatycznie wprowadzona do porządku obrad następnej sesji. Jak nas poinformowano, w 
związku z takim zachowaniem Pani Kosmali złożone zostało doniesienie do prokuratury. Czy 
w  związku  z  tym  osoba,  która  dopuściła  się  złamania  prawa  może  zasiadać  w  fotelu 
Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi?  Dodatkowo  kolejnymi  oznakami  nie 
przygotowania Pani Kosmali do pełnienia funkcji są bałagan organizacyjny i chaos panujący 
np.  podczas  sesji  uroczystej  Rady  Miejskiej  czy  podczas  przemówienia  podczas  Święta 
Konstytucji.  Postawa  Pani  Kosmali  nie  wprowadza  porządku,  ale  raczej  dezorganizuje  i 
wprowadza  zamieszanie.  Podobnym  przykładem  są  sesję  Rady  Miejskiej,  które  nie  są 
prowadzone sprawnie, a rozmowy nie merytoryczne przeciągają się bez żadnej reakcji Pani 
Przewodniczącej.  W  związku  z  przedstawionymi  przez  nas  zarzutami,  uważamy  iż  Pani 
Teresa Kosmala powinna zrezygnować z funkcji  Przewodniczącej Rady Miejskiej,  gdyż nie 
jest  w  stanie  piastować  tego  stanowiska.  Jeżeli  Pani  Kosmala  nie  uzna  za  stosowane 
przyczynić się do opinii  jej wyborców, liczymy że to radni Rady Miejskiej dokonają takiego 
odwołania w trybie natychmiastowym. Z poważaniem – mieszkańcy Czeladzi.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przeczytanie podpisów pod tym listem.

Przemysław Szałański  -  Przedstawiciel  komitetu  inicjatywnego w sprawie odwołania 
pani Teresy Kosmali z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi przekazał na ręce 
Przewodniczącej Rady zawiadomienie o powołaniu Komitetu Inicjatywnego.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Było dosyć dużo tych zarzutów, więc pozwolę sobie przeczytać. Pan Przemysław Szałański 
był kandydatem Samoobrony do samorządu. Myślałam nawet, że wspierał mnie, bo był na 
rozprawie  WSA. Do tej  pory  nie  było  takich  zarzutów.  Wręcz przeciwnie  słyszałam,  że  w 
Biurze rady jest  porządek, że otrzymuje Pan wszystkie  materiały.  Oczywiście  przyjmuję te 
Pana opinie. Będę śledziła Pana karierę zawodową.  

- Odczytuje zawiadomienie o powołaniu Komitetu Inicjatywnego.
- Przyjmuję krytykę 5 osób, ale proszę nie mówić w imieniu  wielu wyborców. Życzę szczęścia 

w działalności politycznej i społecznej.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Ale teraz mamy inny punkt.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale Pan Szałański nie sam się zgłosił, tylko został zapowiedziany przez radnego A. Mentla.
- Proszę o rozpoczęcie procedury.

Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytuje kolejno nazwiska  
radnych, którzy wrzucają wypełnione karty do głosowania do urny.

W głosowaniu nie uczestniczy Radny Andrzej Świątek. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam przerwę.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Chciałam jeszcze Panu Szałańskiemu powiedzieć,  że Rada nigdy nie odwołała Burmistrza 

Marka Mrozowskiego, tylko wygasiła mandat z mocy prawa.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Odczytuje  protokół  z  obliczenia  głosów  oddanych  w  głosowaniu  w  sprawie  odwołania  
Przewodniczącej Rady Miejskiej w Czeladzi sporządzony na sesji w dniu 28 czerwca 2007 r.

WYNIK GŁOSOWANIA / Obecnych 20  radnych, nieobecna H. Szołowska, nie głosował A. Świątek/
 

 12      radnych głosowało za
   5      radnych głosowało przeciw
   2      radnych  wstrzymało się od głosu

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Odczytuje treść uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.

Uchwała  Nr  XX/115/2007  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- W związku  z  takim wynikiem głosowania  oddaję  przewodniczenie  Wiceprzewodniczącemu 
Rady Panu Januszowi Gątkiewiczowi.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.
- Czy Rada uznaje skład Komisji, aby jej znów nie powoływać?

Nie zgłoszono uwag.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Zgłaszam kandydaturę radnego Sławomira Święcha.

Radny Sławomir Święch wyraził zgodę na kandydowanie.

Mieszkanka

- Jest  to  niezgodne  z  prawem,  że  Pan  Święch  jest  radnym.  Proszę  się  wstrzymać  z  tą 
kandydaturą, aż otrzymamy od wojewody dekret o wygaśnięciu mandatu. To jest sprzeczność 
interesów – prezes największej na terenie Czeladzi spółdzielni i radny drugą kadencję.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Dopóki nie ma żadnych formalnych decyzji pan Radny Sławomir Święch jest pełnoprawnym 
radnym i może kandydować do funkcji Przewodniczącego.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zgłaszam kandydaturę radnej Danuty Walczak. 

Radna Danuta Walczak nie wyraziła zgody na kandydowanie.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam przerwę.
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PRZERWA

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Wznawiam obrady po przerwie.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Przedstawia  zasady  głosowania  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi.

- Rozdaje radnym karty do głosowania.

Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytuje kolejno nazwiska  
radnych, którzy wrzucają wypełnione karty do głosowania do urny.

W głosowaniu nie uczestniczy Radny Andrzej Świątek. 

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Ogłaszam przerwę na pracę Komisji Skrutacyjnej.

PRZERWA

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Dziękuje Przewodniczącej Rady.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Odczytuje  protokół  z  obliczenia  głosów  oddanych  w  głosowaniu  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Czeladzi sporządzony na sesji w dniu 28 czerwca 2007  
r.

WYNIK GŁOSOWANIA / Obecnych 21  radnych, nie głosował A. Świątek/
 

 15      radnych głosowało za
   2      radnych głosowało przeciw
   2      radnych  wstrzymało się od głosu
   1      głos ważny bez dokonania wyboru

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  

- Odczytuje treść uchwały w sprawie wyboru  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi.

Uchwała  Nr  XX/116/2007  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

15



Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej     

- Zapraszam nowo wybranego Przewodniczącego do zajęcia miejsca i gratuluję wyboru.

Zbigniew Szaleniec                       -               Senator RP  

- Dziękuje Przewodniczącej Rady Miejskiej.
- Gratuluje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Dziękuje za wybór.
- Proponuję zmiany w porządku obrad:

1. Punkt 7 – informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym  zamienić z 
punktem  14.1  –  wyrażenie  opinii  w  zakresie  lokalizacji  ośrodka  gier  /salonu  gier  na 
automatach/.

2. Punkt 8 – interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi zamienić z  pozycją 14.2 – 
przyjęcie „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Czeladź na lata 2007 -2010”.

3. Skreślenie punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr X/76/2007 z dnia 8 
marca 2007 r. w sprawie skargi wniesionej przez Marka Mrozowskiego z dniu 26 lutego 2007 
r. Uchwała ta nie wymaga głosowania. Jest bezprzedmiotowa. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ale te pierwsze punkty wynikają z naszych zapisów statutowych. Proponuję więc nie zmieniać 
porządku.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Ale ja nie sugeruję zdjęcia tych punktów, ale ich przesunięcie.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Odczytuje uzasadnienie do wyroku WSA w Gliwicach, sygnatura akt. IVSA/9I/336/07 z dnia 18 
maja 2007 r. w sprawie skargi Burmistrza Marka Mrozowskiego, z którego wynika, że Rada w  
każdym momencie może zmieniać porządek obrad.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za zmianą porządku obrad w treści przeze mnie zaproponowanej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

 13      radnych głosowało za
   3      radnych głosowało przeciw
   5      radnych  wstrzymało się od głosu

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła propozycję zmian porządku obrad.
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 5 porządku obrad – przyjęcie protokołów z obrad sesji.
- Protokół z dnia 28 grudnia 2006 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 28 grudnia 2006 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

17  głosów za
  0  głosów przeciw
  4  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 28 grudnia 2006 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 25 stycznia 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 25 stycznia  2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

18  głosów za
  0  głosów przeciw
  3  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 25 stycznia 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.
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Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 19 lutego 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 19 lutego  2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

17  głosów za
  0  głosów przeciw
  3  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 19 lutego 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 2 marca 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 2 marca  2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

18  głosów za
  0  głosów przeciw
  3  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 2 marca 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 8 marca 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 8 marca  2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

18  głosów za
  0  głosów przeciw
  3  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 8 marca 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 21 marca 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 21 marca  2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

17  głosów za
  0  głosów przeciw
  4  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 21 marca 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 16 kwietnia 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 16 kwietnia   2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

15  głosów za
  0  głosów przeciw
  6  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 16 kwietnia 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  Miejskiej  

- Protokół z dnia 31 maja 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 31 maja   2007 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  6  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół z obrad w dniu 31 maja 2007 r.  został 
przez Radę przyjęty.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w zakresie lokalizacji ośrodka gier /salonu gier 
na  automatach/.

- Czy ktoś z radnych ma uwagi do tego projektu uchwały?
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Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ta uchwała będzie miała charakter decyzji administracyjnej. Ktoś powinien się wypowiedzieć 
na temat na temat miejsca, odległości od kościoła.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- W dniu 2 maja 2007 r. wpłynął wniosek o zaopiniowanie ośrodka gier. W przepisach prawa 
jest obowiązek wyrażenia lokalizacji takiego ośrodka na terenie miasta przez Radę Miejską. 
Państwo wypowiadacie się na ten temat w aspekcie społecznym lokalizacji. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  jest  za  podjęciem uchwały  w sprawie  wyrażenia  opinii  w  zakresie  lokalizacji  ośrodka 
gier /salonu gier na automatach/?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych, bez T. Kosmali, 2 radnych nie głosowało/

  8  głosów za
  0  głosów przeciw
 10  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/117/2007  w  sprawie  wyrażenia 
opinii  w  zakresie  lokalizacji  ośrodka  gier  /salonu  gier  na  automatach/  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Podjęcie uchwały  w sprawie  przyjęcia  „Gminnego Programu Opieki  nad Zabytkami Miasta 
czeladź na lata 2007 – 2010”.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
- Przedstawiła opinię Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie projektu  „Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Czeladź na lata 2007 – 2010”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy ktoś z radnych ma uwagi do tego projektu uchwały?

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  program.  Zwróciliśmy uwagę na nieuregulowanie  kwestii 
własnościowej zabytków i na niewystarczającą kwestię promocji dziedzictwa kulturowego w 
Czeladzi. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Str.  36.  w  planie  jest  powołanie  Miejskiego  Konserwatora  Ochrony  Zabytków.  Czy  ten 
konserwator byłby urzędnikiem wydającym decyzje administracyjne w Urzędzie Miasta?
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 Zofia Gajdzik                                  -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Tak. Jeśli program zostanie przyjęły, to myślę, że na następną sesję przedstawimy uchwałę 
intencyjną o powołaniu takiego konserwatora.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy kino „Uciecha” jest uwzględnione w programie?

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Kino „Uciecha” na dzień dzisiejszy nie jest wpisane do rejestru zabytków. Budynek ten nosi 
znamiona zabytku, biorąc pod uwagę rok jego wybudowania, jego kształt  architektoniczny. 
Wpisu  do  rejestru  może  dokonać  konserwator  na  wniosek  właściciela  albo  z  urzędu,  na 
wniosek gminy.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy jest w gestii Rady Miasta takie wystąpienie z urzędu?

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Nie. Z wnioskiem może wystąpić właściciel, Miejski Konserwator Zabytków.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ochronie podlegają też miejsca chronione przez prawo gminne. Czy są w mieście budynki nie 
wpisane  do  rejestru,  które  miasto  chciałoby  chronić  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego?

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- W załączniku Nr 2 do programu znajduje się lista obiektów proponowanych do włączenia do 
Wojewódzkiej Ewidencji Zabytków. 

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Co planujemy, jeżeli chodzi o 100-letnie osiedle robotnicze na Piaskach?

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Chcemy wykonać plan miejscowy dla tego rejonu, aby prawnie chronić ten obszar.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami  
Miasta Czeladź na lata 2007 – 2010”.

- Kto z Państwa jest za podjęciem odczytanej uchwały?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych, bez M. Musiała/

 20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/118/2007  w  sprawie  przyjęcia 
„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Czeladź na lata 2007 – 2010” została przez 
Radę podjęta.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zapytania mieszkańców.

Stanisław Guzak                           -               mieszkaniec  

- Skrzyżowanie  ul.  Nowopogońskiej  z  ul.  Mysłowicką.  Prośba  o  wykonanie  przejścia  dla 
pieszych. 

- Wniosek o wykonanie oświetlenie ul. Poniatowskiego od ul. Nowopogońskiej do opon.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję przerwę w obradach do 3 lipca 2007 r. do godz. 14.00.
- Czy są odmienne zdania na ten temat?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Mam odmienne zdanie. Czeka dużo uchwał, które wymagają podjęcia.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poddaję pod głosowanie wniosek dotyczące przerwania obrad do dnia 3 lipca 2007 r. do godz. 
14.00. Kto z Państwa jest za?

GŁOSOWANIE /obecnych 21 radnych, bez M. Musiała/

 18  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Ireneusz Gawroński                      -               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

- W  punkcie  dotyczącym  powołania  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  wkradł  się  chyba  błąd, 
polegający na powołaniu Komisji do przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego 
Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  zachowania  procedur  i  zasadności  procedur  i  zasadności 
udzielonych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Dziękuję za tę uwagę. Będzie to uwzględnione już bez zmiany porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do dnia 3 lipca 2007 r.

PRZERWA

O B E C N I   w dniu 3 lipca  2007 r.:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Powitał  wszystkich zebranych.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Marcin Musiał                                 -               radny  

- Zgłaszam wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie cofnięcia skargi 
kasacyjnej z dn. 24.05.2007 r. od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 18 
maja 2007 r. w sprawie skargi Marka Mrozowskiego na uchwałę Rady Miejskiej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Z datą 24 czerwca, była to niedziela, Pani Przewodnicząca Rady Teresa Kosmala skierowała 
do  WSA  pismo  dotyczące  skargi  kasacyjnej  udzielając  również  upoważnienia  radcy 
prawnemu.  Dlatego  proponuję  przegłosować  zgłoszoną  zmianę  do  porządku  obrad, 
umieszczając ten projekt uchwały w punkcie 8 porządku.

Andrzej  Świątek                           -               radny  

- Łamiemy  regulamin  i  statut.  Na  poprzedniej  sesji  Państwo,  jako  wnioskodawcy  sesji, 
składaliście  taki  wniosek.  Później  go  wycofaliście.  Stwierdziliście,  że  nie  ma  potrzeby 
podejmować takiej uchwały.  I po kilku dniach ponownie składacie. Bawimy się tu jak dzieci. 
Uważam,  ze  sprawa  powinna  przejść  przez  Komisję  Regulaminową.  Stawiam  wniosek  o 
odrzucenie  tego  projektu  uchwały  z  powodu  naruszenia  Statutu  i  regulaminu.  Chodzi  o 
niezachowanie odpowiedniego terminu, żeby uchwała mogła przejść przez Komisje.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- To ja proponowałem zdjęcie z porządku obrad pierwszego posiedzenia projektu uchwały w 
sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Przewodniczącą do reprezentowania Rady przed 
wymiarem sprawiedliwości,  uważając że w momencie podjęcia uchwały  odwołującej  Panią 
Teresę Kosmalę z funkcji w zasadzie żadnych czynności w tym zakresie czynić nie będzie. 

24



Ale następnego dnia – 28 czerwca - okazało się, że z datą 24 czerwca /niedziela/ została 
wpisana  korespondencja,  której  de  facto  już  być  nie  powinno.  Jeżeli  mówimy  tutaj  o 
naruszeniach, to o naruszeniach formalnych osoby, która kompetencji do pisania skargi nie 
miała.  Uchylanie  tej  uchwały  po  odwołaniu  Przewodniczącej  nie  miało  sensu,  ale  pewna 
korespondencja w tym zakresie zaistniała. Powołując się na uchwałę w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącej  do  reprezentowania  Rady  przed  sądem  24  maja  2007  r.  została 
sporządzona  skarga  kasacyjna  przez  radcę  prawnego  Jana  Jakiego  z  pełnomocnictwa 
indywidualnego Przewodniczącej Rady Miejskiej  do NSA w sytuacji, kiedy Rada Miejska nie 
widziała formalnych podstaw, by proces ten kontynuować. Dlatego uważam, ze należy uchylić 
możliwość  reprezentowania  Rady  Miejskiej  na  etapie  postępowania  kasacyjnego  za 
uzasadnione. Wskazane jest, aby w ewentualnych czynnościach kasacyjnych uczestniczyły 
osoby, które funkcję w Radzie pełnią, ewentualnie radca prawny, który mógłby opiniowaniem 
Radzie służyć.

Andrzej Swiątek                            -               radny  

- 24  czerwca  2007  r.  Teresa  Kosmala  była  jeszcze  Przewodniczącą.  Na  zwrotce 
potwierdzającej nadanie listu jest wpisana godzina.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
- Proszę nie komentować faktów, których Pan nie zna.

Andrzej Swiątek                            -               radny  

- Znam, bo osobiście o godz. 21.30 zanosiłem list na pocztę. Oświadczam publicznie, że nie 
było to po odwołaniu Przewodniczącej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Tym bardziej uważam za zasadne podjęcie proponowanej uchwały.

Andrzej Swiątek                            -               radny  

- Większość Rady podejmie tę uchwałę, ale chodzi o to, abyśmy jako Rada nie wchodzili  w 
jakieś spory i zagrywki ze strony Pana Burmistrza. Chodzi też o to, aby się nie okazało, ze 
podjęta uchwała jest niepotrzebna.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

-  Kto z Państwa jest za zmianą do porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do punktu 7 
podjęcia  uchwały  w  sprawie  cofnięcia  skargi  kasacyjnej  z  dn.  24.05.2007  r.  od  wyroku 
Wojewódzkiego  Sądu Administracyjnego  z  dnia  18  maja  2007 r.  w sprawie  skargi  Marka 
Mrozowskiego na uchwałę Rady Miejskiej?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez M. Rajcy, W. Konderaka/

 13  głosów za
   3  głosy przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został przez Radę zmieniony. 
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  cofnięcia  skargi  kasacyjnej  z  dn.  24.05.2007  r.  od  
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 18 maja 2007 r.  w sprawie skargi  
Marka Mrozowskiego na uchwałę Rady Miejskiej.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Nie wycofanie tej  skargi  pozwoli  umocnić Pana Burmistrza w przekonaniu, że skarga była 
niezasadna,  bo  jesteśmy  cały  czas  w  okresie,  w  którym  wyrok  WSA  jest  cały  czas 
nieprawomocny. Apeluję o to, aby nie wycofywać tej skargi, aby uzyskać pełną interpretację 
co  do  wygaśnięcia  mandatu  z  mocy  prawa  tych  przepisów,  które  obowiązywały  przed 
wyrokiem TK.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem odczytanej uchwały?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez M. Rajcy, W. Konderaka/

 12  głosów za
   3  głosy przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/119/2007  w  sprawie  cofnięcia 
skargi kasacyjnej z dn. 24.05.2007 r. od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 
18 maja 2007 r. w sprawie skargi Marka Mrozowskiego na uchwałę Rady Miejskiej została przez 
Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny punkt to informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Proszę o zadawanie pytań dot. informacji międzysesjnej.
- Przedstawia nowy Regulamin Organizacyjny Urzędu Miasta obowiązujący od 1 lipca 2007 r.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Jaki  był  powód zlikwidowania  Wydziału  Edukacji  i  dlaczego  został  włączony  do  Wydziału 
Polityki Społecznej?
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Wydział Edukacji dublował niektóre sprawy z Wydziałem Polityki Społecznej. To połączenie 
miało za zadanie usprawnienie procesu zarządzania szkołami.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Czy ma być tworzony Wydział Gospodarki Komunalnej?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Te sprawy, których nie może prowadzić ZIK w momencie przekształcenia go w spółkę muszą 
wrócić  do  Urzędu  Miasta  i  tym  będzie  zajmował  się  Wydział  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii 
Miejskiej. Który jest już w strukturze Urzędu.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Jakie są wyniki kontroli w zakresie przestrzegania procedur finansowych w PP 4, SP 7 i SP 3?
- Jakie są konkluzje ze spotkania z targowiczanami z ul. Miasta Auby?

Maria Chrzanowska                      -               Kierownik Wydziału Zamówień Publicznych i Kontroli  

- Wyniki  kontroli  są  generalnie  pozytywne.  Jeżeli  są  drobne  uchybienia,  zawarte  będą  w 
protokole pokontrolnym.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału  Rozwoju Miasta  

- Odbyło się kolejne spotkanie z targowiczanami, na którym przedstawiono projekt koncepcji 
targowiska. Jest zaprojektowane targowisko w zabudowie szeregowej z przykrytą uliczką. Jest 
akceptacja targowiczan na tego typu przebudowę. Czekamy na ofertę realizacji tego zadania. 
Na spotkaniu wyszła sprawa powrotu do spółki osób handlujących.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Jaki będzie skład liczbowy i personalny Wydziału Gospodarki Komunalnej i Rozwoju?
- co pozostanie w zakresie działalności ZIK-u, jako spółki? Czy my na to będziemy mieć wpływ? 

Czy będzie to tylko sprawa zaopatrzenia miasta w wodę i odprowadzanie ścieków, czy też 
będzie mogła prowadzić inne zadania?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Dzisiejszy  Wydział  Rozwoju  i  Inżynierii  Miejskiej  łączy  4  dawne  wydziały:  Gospodarki 
Komunalnej, Urbanistyki, Ochrony Środowiska i Rozwoju Miasta. Będzie to 12 osób. 

- Co będzie mogła robić spółka ZIK,  będziemy dzisiaj na ten temat dyskutować i to co Państwo 
pozwolicie wpisać do umowy spółki, tam się znajdzie.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Str.4  –  wszczęto  postępowanie  na  hurtowe  odprowadzanie  ścieków  z  części  miasta  na 
oczyszczalnię „Radocha II”. Chodzi tutaj chyba o odbiór ścieków. Ile tych ścieków „Radocha” 
będzie w stanie od nas przyjąć? Czy to oznacza, ze poprzednia umowa wygasła? Czy w tym 
postępowaniu przetargowym przewidywany jest podwyższony odbiór ścieków?

- Str.  7  –  w  punkcie  Ochrona  Zdrowia  i  Opieka  Społeczna  jest  informacja  o  Komisji 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  Czy  jest  jakiś  znaczny  wzrost  osób 
nadużywających alkoholu?

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Wcześniej  Prawo  Zamówień  Publicznych  nie  pozwalało  nam  na   takie  działania.  Teraz 
podpisujemy umowę z jedynym oferentem, bo innej możliwości  nie ma. Jest to umowa na 
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czas nieokreślony. Ilość ścieków nie ulega zmianie. Zapisy umowy są takie, ze dopuszczają 
zmianę ilości odprowadzanych ścieków po wprowadzeniu aneksu do umowy.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Coraz  więcej  wniosków  wpływa  do  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych. Wynika to ze wzrostu świadomości społeczeństwa. 

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejnym punktem jest powołanie Komisji Uchwał i Wniosków do pkt.11 i 12.
- Proszę o zgłaszanie kandydatur radnych do pracy w Komisji.

Do pracy w Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zgłoszono następujących radnych,  którzy  
wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

4. Zofia Bazańska  
5. Teresa Kosmala
6. Andrzej Świątek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem Komisji w zgłoszonym składzie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez  W. Konderaka/

 19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Program „Infrastruktura”.
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- Proszę o dokonanie wprowadzenia.

a/ Wprowadzenie

Rafał Kost                                       -               Wydział Rozwoju Miasta  

- Omawia  Program „Infrastruktura”.

b/ Opinie Komisji

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej   

- Posiedzenie Komisji na którym omawiany był Program „Infrastruktura”  odbyło się dwukrotnie. 
Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1. Komisja  wnioskuje  o  uzupełnienie  Programu  „Infrastruktura”  obejmującego  generalnie 
modernizację sieci istniejących dotychczas o zakresy przedsięwzięć /etapy, zadania/, które 
pozwolą na otwarcie nowych terenów np. pod indywidualne budownictwo mieszkaniowe.

2. Komisja  wnioskuje  o  rozważenie  możliwości  wykonania  kompleksowej  dokumentacji 
technicznej  uzbrojenia  ul.  Staropogońskiej  w  2007  r.  umieszczonej  w  Programie 
„Infrastruktura” dopiero na lata  2011 – 2015, celem uatrakcyjnienia terenów pod zabudowę i 
realizację wystąpienia mieszkańców o modernizację istniejącego wodociągu.
Na te wnioski dostaliśmy następujące odpowiedzi:
Ad.  1  –  „W  Programie  „Infrastruktura”  nie  uwzględniono  terenów  pod  budownictwo 

mieszkaniowe. Tereny te będą opisane w Programie „Mieszkania”.
Ad.  2  -  W Programie „Infrastruktura” zaproponowano układ poszczególnych zadań w okresie 

czasowym, w jakim wydaje się realna ich realizacja. Jeżeli  Rada Miejska podejmie 
decyzję  wykonania  kompleksowej  dokumentacji  ul.  Staropogońskiej  w  terminie 
szybszym  niż  zaplanowano  w  programie,  to  należałoby  zrezygnować  z  realizacji 
innych zadań lub opóźnić ich realizację.

Jako  Komisja  przyjmowaliśmy  materiał,  który  dotyczył  rezerw  pod  budownictwo 
mieszkaniowe.  Program  był  bardzo  lakoniczny.   Nie  zawierał  danych,  które  dotyczyły 
określenia  chłonności  tych  terenów,  powierzchni,  określenia  stanu  istniejącego uzbrojenia, 
określenia kosztów, które dopuszczałyby ten teren do zabudowy. Proszę, aby w Programie 
„Mieszkania” taki rozdział miał miejsce.

3. Komisja wnioskuje o przesunięcie modernizacji ul. Staropogońskiej z okresu lat 2011 – 2015 
na lata  2007 – 2010 /tabela Nr 37/.  W tym wniosku jest  prośba,  aby zwrócić  uwagę na 
wodociąg.

4. Komisja wnioskuje o zmianę treści zapisu wniosku końcowego Programu „Infrastruktura” dot. 
przekształcenia ZIK w spółkę z o. o. na: „Przekształcić Zakład Inżynierii Komunalnej w spółkę 
z o.o. ze 100% udziałem Gminy Czeladź, po przedłożeniu szczegółowych założeń procesu 
prywatyzacyjnego i uzyskaniu akceptacji Rady Miejskiej”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- W imieniu Komisji  Finansowo – Budżetowej  przedstawię krótki  komentarz.  Komisja omawiała 
Program „Infrastruktura” zarówno od strony rzeczowej jak i finansowej. Komisja wypracowała 3 
wnioski:
1. Rozszerzyć treść wniosków końcowych programu „Infrastruktura” /Nr 1 i 5/ w następującym 

brzmieniu:
1. Nowe tereny przewidziane pod rozwój  miasta i będące własnością gminy przeznaczyć 

do sprzedaży po wyposażeniu ich w niezbędne media lub proponować je jako wkład we 
wspólne przedsięwzięcia inwestycyjne.

5.   Przyjąć  program inwestycji  strukturalnych  na lata  2008  – 2015 wyszczególnionych  w 
tabelach  nr  37  i  38  z  uwzględnieniem  wielkości  środków  finansowych  ujętych  w 
zatwierdzonych budżetach w latach 2008 – 2015.
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2.   Rozważyć możliwości i źródła finansowania na wykonanie projektu kanalizacji ul. Piaskowej, 
Prostej  i  Robotniczej.  Zabezpieczyć  w budżecie  miasta  w  latach  2008  –  2010  środki  na 
wykonanie  projektu  technicznego  ww.  kanalizacji.  Poczynić  starania  dot.  pozyskania  z 
zewnątrz środków finansowych na wykonanie tego zadania.
Odpowiedź  kierownika  wydziału  na  wniosek  brzmiała  następująco:  „W  Programie 
Infrastruktura  zaproponowano  układ  poszczególnych  zadań  w  okresie  czasowym  w jakim 
wydaje się realna ich realizacja. Jeżeli  Rada Miejska podejmie decyzję wykonania projektu 
kanalizacji  ul.  Piaskowej,  Prostej  i  Robotniczej,  w  terminie  szybszym  niż  zaplanowano  w 
programie  należałoby  zrezygnować  z  realizacji  innych  zadań  lub  opóźnić  ich  realizację. 
Finansowanie  dokumentacji  z  zewnętrznych  środków  finansowych  zwłaszcza  funduszy 
strukturalnych  nie  jest  możliwe  ze  względu  na  charakter  inwestycji  w  zabudowie 
mieszkaniowej. Możliwe byłoby staranie się o częściowe finansowanie realizacji inwestycji z 
funduszy strukturalnych po uprzednim wykonaniu dokumentacji ze środków własnych. 

c/ Dyskusja

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram dyskusję w temacie Programu Infrastruktura.

Hanna Szotowska                         -               radna  

- Mam wątpliwości dot. przekształcenia ZIK w spółkę prawa handlowego, która nastawiona jest 
na zysk. Czy nie ma zagrożenia, że jeżeli nie będzie zysków odbije się to na mieszkańcach 
poprzez podnoszenie ceny wody i ścieków?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Jak  autorzy  tego  opracowania  oceniają  prace  parlamentarne  dot.  nowej  ustawy,  w której 
zupełnie  inna  formę  mają  przybrać  jednostki  budżetowe?  My  decyzję  podejmujemy teraz 
uprzedzając tę ustawę. Podzielam obawy radnej Szotowskiej. 

- Czy to my będziemy decydować o zakresie działalności spółki?
- Kto będzie wydawał decyzje administracyjne dot. zajęcia pasa drogowego? Czy to powróci do 

urzędu?
- Jeżeli  przekażemy  spółce  majątek,  będzie  ona  mogła  zaciągać  kredyty,  ale  już  nie  pod 

nadzorem Rady.  Gdyby  się  zakładowi  nie  powiodło  będziemy musieli  wspomagać własny 
zakład poprzez podwyższanie udziałów albo pokrywanie strat, bo będziemy właścicielem w 
100%.

- Wiedza na ten temat jak mamy to prywatyzować jest tak mała, że chyba przedwczesna. 

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Proszę  o  zmodyfikowanie  2  wniosków  –  zadanie  5.3  –  Kompleksowa  modernizacja 
infrastruktury  –  Józefów,  które  zaplanowane  było  w  WPI  na  lata  2010  –  2015.  Obecna 
sytuacja  kanalizacyjna  na  Józefowie  bardzo  się  skomplikowała.  Drugie  zadanie  to  ul. 
Graniczna. Chodzi o podłączenie punktów świetlnych do istniejącej sieci oświetleniowej.

- Chciałbym poznać opinię rady pracowniczej ZIK na temat przekształcenia zakładu w spółkę.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Nie ma rady pracowniczej.
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Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Na  stronie  80  w  pkt.5.1,  ppkt.  2  jest  zapis,  że  motywacją  tego  przekształcenia  jest 
wyczerpanie się możliwości finansowania rozwoju infrastruktury przez budżet miasta. Proszę 
o wyjaśnienie tego zapisu.

- Co w sytuacji, kiedy zakład  nie będzie przekształcony?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Kto jest autorem programu?
- Majątek ZIK –u to 42.057.075,36  zł. To na warunki czeladzkie ogromny kapitał, który przynosi 

stały i pewny przychód. 
- Wiemy, że w Czeladzi  brakuje mieszkań socjalnych.  Jeżeli  dzisiaj  pójdziemy w uzbrajanie 

terenów, to nie będzie środków na rozwiązanie problemu mieszkań socjalnych.
- Zaopatrzenie Czeladzi  w tanie ciepło.  Z wypowiedzi  Burmistrza wynika,  że EC Będzin nie 

zainwestuje u nas, jeżeli nie będzie miał podpisanych umów z odbiorcami końcowymi. Wiem, 
że ci odbiorcy maja podpisane umowy z PEC-em i trudno będzie ich namówić, aby zmienili 
zdanie. Z tego co wiem 7 placówek oświatowych korzysta z dostawy tego droższego ciepła.

Marian Kita                                     -               radny  

- Chciałem zapytać dyrektora ZIK jakie widzi plusy i minusy zakładu budżetowego i spółki.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- W ubiegłej  kadencji  podjęliśmy uchwały  dotyczące  przejęcia  zasobów mieszkaniowych  od 
SRK. W tym materiale nie ma informacji na ten temat. Mówi się tylko o kanalizacji. Brakuje mi 
informacji o wpływach z czynszu i kosztach utrzymania.

- Zmniejszyła się ilość awarii, ale nie idzie za tym obniżenie bezpowrotnego zużycia wody. Jest 
to 40% strat w stosunku do ilości wody sprzedanej. Mam nadzieję, że przy komercjalizacji ZIK-
u ten temat zostanie przedstawiony Radzie.

Teresa Kosmala                            -               radna      

- Na  str.  34  w  zadaniu  „Nowe  Piaski”   założone  zostało  zadanie  wykonania  kanalizacji  ul. 
Piaskowej, Dalekiej i Prostej, o które wnioskowała Komisja Finansowo – Budżetowa. 

- Składam wniosek o dopisanie na str. 89 do tabeli 5.1 Nowe Piaski – ciąg dalszy w pkt. 16 w 
poz. 2007 – 2010 kwoty 3.872.485,00 zł i wtedy wniosek Komisji Finansowo – Budżetowej jest 
bezzasadny, bo w programie zostanie to uwzględnione. Proponuję, aby autor programu wniósł 
taka poprawkę. Jeżeli nie to proponuję to przegłosować.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Kanalizacja sanitarna i deszczowa w ul. Staszica od ul. Siemianowickiej do granic miasta. na 
2007 r. zaplanowane zostało na to zadanie 600.000 zł. Na ile jest to prawdziwy program, co w 
tym roku zostanie zrealizowane, kiedy zadanie zostanie zakończone?

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Chciałbym odnieść  się  do  wypowiedzi  radnego  A.  Świątka  na  temat  cen  energii  cieplnej. 
Średni  koszt  1GJ  z  EC  Wojkowice  dla  Osiedla  Ogrodowa,  Szpitalna  wyniósł  za  sezon 
grzewczy 2005/2006 – 39,08 zł, dla budynków przy ul. Miasta Auby – 40,58 zł, dla Osiedla 
Piłsudskiego 38,07 zł. Osiedle Dziekana I – XII zasilane przez EC Będzin – 34,73 zł,  Osiedle 
Norwida – 37,82 zł, Osiedle Dziekana – stare zasoby – 40,81 zł.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Różnice w cenie za c.o. wyraźnie widać, a to jakie ceny uzyskuje się w zasobach spółdzielni 
to jest inna kwestia. 
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ja prosiłem tylko Pana, aby uwzględnił Pan w swoich przemyśleniach faktyczne koszty 1GJ 
na poszczególnych budynkach. Nie chciałem prostować Pana wypowiedzi czy Pana zdania w 
tym temacie.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Program „Infrastruktura” to praca zbiorowa pod moim kierownictwem. Pan Skalski wspólnie z 
ówczesną przewodniczącą wspólnie zdecydowali, że ta strona zostanie wymieniona i została 
wymieniona.

- Spółka   nie  jest  prywatyzowana.  Komercjalizacja  to  jest  proces  upodmiotowienia  danej 
instytucji  i  tak należy to rozumieć. Wtedy, gdy powstawał ZIK tez była wielka dyskusja na 
Radzie Miejskiej jaka formę powinniśmy przyjąć. Ja wtedy proponowałem, żeby był to zakład 
budżetowy z prostej przyczyny, że tam gdzie wchodzi w grę transfer pieniędzy przy podmiocie 
takim jak spółka prawa handlowego,  za  każdym razem trzeba  by było  za  każdym razem 
zwiększać kapitał spółki. Te możliwości  finansowania po prostu się wyczerpały.  Należy się 
zastanowić, kto będzie finansował działalność ZIK-u. przyjęcie formy spółki prawa handlowego 
spowoduje, że to ZIK sam się będzie martwił  o pieniądze. Możliwości  kreowania pieniądza 
określa  wysokość  amortyzacji,  która  wynosi  ok.  2.000.000  zł.  ZIK  mógłby  rok  rocznie  te 
pieniądze wydawać na inwestycje, czyli na 10 lat zainwestowałby 20.000.000 zł. ZIK będzie 
kupował infrastrukturę dla miasta na raty. Infrastruktura komunalna oprocentowana jest dzisiaj 
na poziomie 5%, a duża inwestycja  nawet  2%. Do tego dochodzą środki  pomocowe.  ZIK 
mając własny kapitał, środki kredytowe będzie mógł realizować większe programy i starać się 
o większe pieniądze. To jest największy plus takiej formy własnościowej, ale to jaką formę my 
wybierzemy, wybierze za nas sejm, ale  tego typu działalność prowadzona jest w formie spółki 
prawa handlowego.  Zaznaczam, że dzisiaj  nie  podejmiemy żadnej  decyzji  dot.  utworzenia 
spółki. Dyskutujemy dzisiaj tylko na ten temat. Możemy czekać z decyzją do ostatniej chwili, 
ale proszę pamiętać, że ZIK to jest firma, która zatrudnia ponad 150 osób.  To jest firma, która 
ma majątek o wartości księgowej ponad 42.000.000 zł, a w rzeczywistości o wiele więcej. Taki 
proces likwidacji zakładu budżetowego i uruchomienia spółki trwa. Potrzebujemy co najmniej 
pół roku czasu.

- Słaby nadzór  nad spółką.  Nie można generalizować,  że nadzór  przedstawicieli  gminy jest 
nadzorem słabym.

- Wspomaganie  spółki  przez  budżet.  Jeżeli  Rada  będzie  miała  taką  ochotę  to  może 
wspomagać. Ideą nie jest tworzenie podmiotu, który jest słaby gospodarczo, ale to aby sam 
się finansował. I będzie się sam finansował, bo to pokazuje życie już teraz. My nie dopłacamy 
do ZIK-u dzisiaj. 

- To, że będzie to podmiot prawa handlowego nie znaczy, że Rada Miejska traci kontrolę nad 
taryfami. W dalszym ciągu będzie te taryfy ustalać. 

- Ul.  Staszica – kanalizacja.  Zaczynamy w tym roku,  zrobimy zakupy inwestycyjne /studnia, 
przepompownia/. W przyszłym roku ruszą roboty budowlane.

- Na str. 77 jest wykaz, tego co zrobimy w tym roku w ramach programu.
- Decyzje administracyjne. Faktycznie scedowaliśmy decyzje na ZIK, bo tak było łatwiej. Spółka 

nie może w naszym imieniu wydawać decyzji administracyjnych. W Wydziale Rozwoju Miasta 
i  Inżynierii  Miejskiej  będziemy  musieli  utworzyć  stanowisko,  gdzie  będą  takie  decyzje 
przygotowywane. 

- To czy ZIK będzie wykonywał nasze zadania zależeć będzie od tego czy wygra przetarg. To 
może  zależeć  od  tego  jaki  stopień  monopolu  osiągnie  ZIK.  Jeżeli  przekażemy  spółce 
wodociągi i kanalizację, to jest bardzo mało prawdopodobne, że ktoś inny wygra przetarg na 
dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków i w zasadzie możemy zlecić to zadanie w trybie 
bezprzetargowym.  Natomiast  nie  możemy  zlecić  w  trybie  bezprzetargowym:  inwestycji 
drogowych,  bieżącego  utrzymania  dróg,  zieleni,  zimowego  utrzymania  dróg,  oświetlenia 
ulicznego, cmentarza komunalnego i robót budowlanych. 

- Utrzymanie zasobów SRK będzie poruszane w programie „Mieszkanie”. Na dzisiaj nie mamy 
pełnych  danych  z  SRK  dotyczących  kosztów  utrzymania,  metrażu,  mieszkań.  I  prawdę 
mówiąc nie wiemy jakie te  zasoby przejmiemy,  dlatego że cały  czas trwa sprzedaż lokali 
mieszkalnych. Nie ma też kosztów, gdyż podmiot zarządzający nie jest zainteresowany ich 
upublicznieniem.
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- Uzbrojenie  terenów  pod  budownictwo  mieszkaniowe  też  znajdzie  się  w  programie 
„Mieszkanie”.

- Kanalizacja na Józefowie. Temat nie został w trybie awaryjnym umieszczony w materiale, ale 
to wcale nie znaczy, że nie powinien się znaleźć. Materiał był tworzony na podstawie danych 
ubiegłorocznych. Trzeba to zrobić.

- Oświetlenie  ul.  Granicznej.   Ten temat  był  poruszany już przy okazji  uchwalania budżetu. 
Wtedy  zostało  powiedziane,  że  ten  temat  będzie  wykonany  przez  ZIK  w  ramach  robót 
własnych. I dlatego nie jest w programie inwestycyjnym.

- Tanie  ciepło.  Wielokrotnie  powtarzam  pytanie,  ile  to  ciepło  kosztuje  i  nie  mogę  uzyskać 
odpowiedzi,  bo  wtedy  wiedzielibyśmy  jaka  jest  różnica  i  czy  opłacać  się  będzie  zadanie 
inwestycyjne. Jeżeli zostanie wykonana inwestycja za kilka milionów złotych, może ona zostać 
wkalkulowana w cenę ciepła. 

- Straty wody nie rosną. 

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Inwestycja  na  ul.  Granicznej  miała  się  rozpocząć  w  roku  bieżącym.  Mieszkańcy  dostali 
informację, że tej inwestycji w roku 2007 nie będzie.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Pamiętajmy, że w pewnym momencie dokonaliśmy cięć w inwestycjach.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- W związku z tym prosiłem, aby istniejące punkty świetlne podłączyć do istniejącej instalacji.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Możemy tylko prosić, aby SRK dogadała się z ENION-em. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 25 minut przerwy dla Komisji Uchwał i Wniosków.

PRZERWA

d. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Infrastruktura”

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proszę przedstawiciela Komisji Uchwał i Wniosków o odczytanie protokołu.

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przegłosowania wniosków.
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Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek  Nr  1  o  treści:  „Nowe  tereny  przewidziane  pod  rozwój  Miasta  i  będące 
własnością gminy przeznaczyć do sprzedaży po wyposażeniu ich w niezbędne media 
lub proponować je jako wkład we wspólne przedsięwzięcia inwestycyjne”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 2 o treści: „Modernizację ul. Staropogońskiej (tabela 3) przesunąć z lat 2011 
– 2015 na lata 2007 – 2011, ze szczególnym uwzględnieniem wymiany w trybie pilnym 
istniejącego wodociągu”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 3 o treści:  „Zmienić treść zapisu 11-go wniosku końcowego z programu 
Infrastruktura  (str.  103)  dotyczącego  przekształcenia  ZIK  w  Spółkę  z  o.o.  na  
„przekształcić Zakład Inżynierii Komunalnej w Spółkę z o.o. ze 100% udziałem Gminy 
Czeladź po przedłożeniu szczegółowych założeń procesu przekształcenia i uzyskaniu  
akceptacji Rady Miejskiej”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/
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 16  głosów za
   2  głosy  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek  Nr  4  o  treści:  „Zadanie  inwestycyjne  nr  5.3  JÓZEFÓW  –  KOMPLEKSOWA 
MODERNIZACJA INFRASTRUKTURY przesunąć do realizacji na lata 2007 – 2010”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 10  głosów za
   0  głosów  przeciw
 10  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 5 o treści:  „Zadanie nr 5.2 – STARE PIASKI. W przypadku nie rozpoczęcia 
inwestycji  do roku 2009  w zakresie  budowy oświetlenia  ulicy  Granicznej,  istniejące 
punkty  świetlne  przyłączyć  do  istniejącej  sieci  oświetleniowej  ulicy  Kościuszki  
obsługiwanej przez ENION”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   8  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 
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Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 6 o treści: „Do materiałów przygotowanych dla Rady Miejskiej, a związanych 
z komercjalizacją ZIK-u dołączyć opinie pracowników Zakładu”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 10  głosów za
   1  głos przeciw
   9  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek  Nr  7  o  treści:  „Dopisać  do  wniosku nr  2  wniosków końcowych w rozdz.  5 
Programu  Infrastruktura  następującą  treść:  „oraz  uzyskać  ich  akceptację,  co  do 
realizacji zadań ujętych w programie Infrastruktura. Dotyczy to również dróg z terenu 
miasta będących w administracji poza gminnej”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 8 o treści: „Określić w programie „Mieszkania” rezerwy terenowe posiadane 
przez Gminę do realizacji budownictwa mieszkaniowego indywidualnego z określeniem 
ich  chłonności,  kosztów  niezbędnych  do  poniesienia,  celem  ich  dozbrojenia  oraz 
określenie terminu ich udostępnienia”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?
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GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez A. Świątka/

 16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Teresa Kosmala                            -               Przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 9 o treści:  „W pozycji nakłady na lata 2007 – 2010 dla zadania 16 w tabeli 
12.5.1 NOWE PIASKI ul. Prosta, Piaskowa, Daleka (od ul. Robotniczej) dopisać zgodnie 
z brzmieniem programu Infrastruktura na str.  84 „w ramach wykonawstwa własnego 
ZIK”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 15  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt  uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Infrastruktura”.
- Kto z Pań i Panów radnych jest za podjęciem uchwały w odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/120/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przyjęcia Programu „Infrastruktura” została  przez Radę podjęta. 
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Dominik Penar                              -               radny  

- Proponuję, aby w tej chwili zająć się Analizą funkcjonowania placówek oświatowych w mieście 
w roku szkolnym 2006  - 2007, a następnie upoważnieniem Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  w  Czeladzi  do  wydawania  decyzji  administracyjnych  oraz  ustaleniem 
najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  punktu  do  tabel  wynagrodzeń  dla  pracowników 
zatrudnionych w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Czeladzi, a następnie Interpelacje i 
zapytania radnych. 

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Proponuję, aby teraz rozpatrzyć punkt Interpelacje.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję,  aby  punkt:  Przyjęcie  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  końcowego  Komisji 
Rewizyjnej z kontroli zachowania procedur i  zasadności procedur i zasadności udzielonych 
zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006 przenieść 
przed sprawy bieżące.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku proponowanego przez radnego D. Penara?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 13  głosów za
   4  głosy przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za wnioskiem radnego M. Kędzierskiego?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

   3  głosów za
   9  głosów przeciw
   6  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  nie został przez Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  wnioskiem  w  sprawie  przeniesienia  punktu  Przyjęcie  wniosków 
pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji  Rewizyjnej  z kontroli  zachowania procedur i 
zasadności procedur i zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu 
w Urzędzie Miasta w roku 2006?
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GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

  12  głosów za
    2  głosy przeciw
    4  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu: Analiza funkcjonowania placówek oświatowych w mieście w roku 
szkolnym 2006  - 2007.

a. Wprowadzenie

Adam Jandała                                 -               Kierownik Wydziału Edukacji  

- Omawia materiały przedstawione radnym.

b. Opinie Komisji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o przedstawienie opinii Komisji.

Dominik  Penar                                           -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Komisja kilkukrotnie zajmowała się tematyka placówek oświatowych. Było również objazdowe 
posiedzenie  komisji,  w  trakcie  którego  odwiedziliśmy  kilka  placówek  oświatowych. 
Wyszczególniliśmy  3  główne  tematy  dotyczące  tego  zagadnienia,  a  mianowicie: 
bezpieczeństwo w szkołach, problemy alkoholowe i problemy infrastrukturalne. W związku z 
wizytami w tych instytucjach oświatowych podjęliśmy kilka wniosków. Zwróciliśmy się z prośbą 
do  Burmistrza  o  stworzenie  systemu  monitoringu  placówek  oświatowych,  co  wpłynie  na 
polepszenie bezpieczeństwa na terenie szkół i przedszkoli jak i w ich okolicy. Kolejną kwestią 
są problemy alkoholowe. Te wnioski zostały już zrealizowane. Dotyczyły sprzedaży napojów 
alkoholowych  przy  SP 7.  Kwestie  związane  z  infrastrukturą  dot.  przede  wszystkim  SP 1. 
wniosek  ten  również  został  wykonany.  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała   „Analizę 
funkcjonowania placówek oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 2007” i nie wniosła 
żadnych uwag do przedstawionej analizy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy inne Komisje chciałyby przedstawić swoją opinię?
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Pozostałe Komisje nie wyraziły opinii. 

c. Dyskusja

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram dyskusję.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ile mamy klas pierwszych i jak są liczne?
- Czy jest ten sam stan etatów nauczycielskich?
- Czy nauczyciele, którzy w niedługim czasie pójdą na emeryturę mają całe etaty?
- Czy są nauczyciele, którzy nie mają pensum?
- Ilu nauczycieli poszło na emerytury i jakie koszty z tytułu odpraw poniósł budżet? 

Adam Jandała                                 -               Kierownik Wydziału Edukacji  

- W tym roku otwieramy 10 klas pierwszych w szkołach podstawowych. Liczebność to średnio 
25 osób, od 23 do 27 osób.

- Nie wszyscy nauczyciele mogą pracować na pełnym etacie, bo co roku mamy coraz mniej 
uczniów. W roku 2006/2007 mieliśmy 109 uczniów mniej niż w roku poprzednim. W tym roku 
też  będzie  mniej  uczniów.  Wymaga  to  zmniejszenia  liczby  zatrudnionych  nauczycieli. 
Szczególnie widać to w szkołach gimnazjalnych.

- Nauczyciele  czekają  do  ostatniego  momentu  z  decyzją  przejścia  na emeryturę,  ponieważ 
mają się zmienić przepisy.  Na dzień dzisiejszy wiem o 3 nauczycielach,  którzy odeszli  na 
emeryturę i otrzymają odprawę. Są to sytuacje przewidziane przez nas w roku ubiegłym. Nie 
ma problemów ze sfinansowaniem tych odpraw.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- czy wszystkie dzieci rodziców, którzy są zainteresowani przyjęciem dziecka do przedszkola 
zostały przyjęte?

- Jaka jest perspektywa 2 oddziałów żłobkowych? Czy wystarczy miejsc dla dzieci?

 Adam Jandała                              -               Kierownik Wydziału Edukacji  

- Mamy 14  dzieci  na  liście  rezerwowej,  z  tym że  część  tych  dzieci  nie  jest  mieszkańcami 
Czeladzi.  Liczba grup przedszkolnych jest większa o jedną niż w roku ubiegłym. 

- Jeżeli chodzi o żłobki, pojawia się tendencja zwiększonego zapotrzebowania na miejsca. Na 
dzień dzisiejszy udało się zapełnić istniejące miejsca. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Kiedy rozpocznie się remont PP 5? Remont miał być w roku 2007. Teraz jest przewidziany na 
2008 rok.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Zadanie musi znaleźć się w budżecie. Remont był w planie na najbliższą kadencję. Projekt 
jest już zrobiony. Wprowadzenie zadania do budżetu jest kompetencją Rady Miejskiej.
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d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji nt. „Analiza funkcjonowania 
placówek oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 2007”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  wiadomości  informacji  nt.  „Analiza  
funkcjonowania placówek oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 2007”.

- Kto z Pań i Panów radnych jest za podjęciem uchwały w odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańska, I. Gawroński, T. Kosmala/

 15  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/121/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w  sprawie  przyjęcia  do  wiadomości  informacji  nt.  „Analiza  funkcjonowania  placówek 
oświatowych w mieście w roku szkolnym 2006  - 2007” została  przez Radę podjęta. 

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Czeladzi do wydawania decyzji administracyjnych. 

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Czeladzi do wydawania decyzji administracyjnych.

- Kto z Pań i Panów radnych jest za podjęciem uchwały w odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańska, I. Gawroński, T. Kosmala/
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 17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/122/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  upoważnienia  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Czeladzi  do 
wydawania decyzji administracyjnych została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości punktu do tabel 
wynagrodzeń  dla  pracowników  zatrudnionych  w  Miejskim  Ośrodku  Pomocy  Społecznej  w 
Czeladzi.

- Odczytuje treść projektu uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Pań i Panów radnych jest za podjęciem uchwały w odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańska, T. Kosmala/

 18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/123/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla 
pracowników zatrudnionych w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Czeladzi została  przez 
Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 15 minut przerwy.

PRZERWA
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Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy  do  następnego  punktu  porządku  obrad.  Interpelacji  i  zapytania  radnych 

rozszerzone o pytania mieszkańców istotne dla miasta.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Jak wygląda opieka przedszkolna w wakacje?
- Prośba o sprawdzenie i ewentualne wyczyszczenie kratek ściekowo – kanalizacyjnych.
- Czy został zakończony etap oznakowania poziomego w mieście?

Marian Kita                                     -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Jaki mamy wpływ na oczyszczanie Brynicy?
- Od 1 lipca można kupować prąd od różnych dostawców. Czy miasto będzie szło w kierunku 

zmiany dostawcy i czy przy tej ilości prądu, jaką kupujemy do oświetlenia ulicznego, będziemy 
mogli ubiegać się o rabaty?

- Czy są pieniądze na benzynę dla prywatnej karetki, która dowozi chorych np. na dializy?
- Zamknięty został nabór do Zespołu Szkół Nr 2. Co dalej z naszym Zespołem Szkół? 

Edward Gruszka                           -               Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- Jesteśmy głęboko zaniepokojeni  postawą i  zachowaniem się Wydziału Edukacji  Starostwa 
Powiatowego w Będzinie. W dniu 28 czerwca 2007 r.  na polecenie organu prowadzącego 
szkołę  zostały  wyzerowane  listy  kandydatów  do  naszej  szkoły.  Skutkiem  tej  decyzji  było 
usunięcie szkoły  z  naboru elektronicznego.  Szkoła miała  94 kandydatów.  Uniemożliwiło  to 
także przeprowadzenie rekrutacji uzupełniającej, która trwa do 31 sierpnia. Decyzje te podjęto 
w  trakcie  rekrutacji  nie  powiadamiając  o  tym szkoły.  Starostwo  motywowało  swą  decyzję 
niemożnością  utworzenia  chociaż jednego oddziału.  Zmienione zostało  przyporządkowanie 
uczniów  do  oddziału  niezgodnie  z  istniejącym  w  naszym  systemie  elektronicznym. 
Proponowane przez Wydział Oświaty połączenie specjalności technik elektronik i elektryk oraz 
technik  ochrony  środowiska  i  technik  górnik  jest  sprzeczne  z  ustalonym  wcześniej  i 
umieszczonym wcześniej  w naborze  elektronicznym.  Liczba  uczniów pierwszej  preferencji 
znana  była  organowi  prowadzącemu  już  18  czerwca.  Do  pełnego  oddziału  brakowało  5 
uczniów. Wobec innych szkół nie podjęto takich działań, choć ilość kandydatów była niższa 
niż  do  naszej  szkoły.  Nasza  placówka  jest  jedyną  w  Powiecie  Będzińskim  wobec  której 
podjęto tak restrykcyjne kroki.  Wydaje mi się, że te działania są celowe i świadome w celu 
zlikwidowania  naszej  szkoły.,  ponieważ  stanowimy  naturalną  konkurencję  dla  szkół 
będzińskich.  Chcielibyśmy prosić władze miasta o rozważenie możliwości przejęcia tej szkoły 
przez miasto, o rozważenie możliwości  prowadzenia własnej niezależnej od władz powiatu 
polityki  oświatowej  dlatego,  że  w  posunięciach  starostwa  widzimy  zagrożenie  dla  drugiej 
czeladzkiej szkoły. W tym roku Będzin powołał sobie czwarte liceum, szkoły policealne. My, 
uruchamiamy szkoły  zaoczne. Jestem pewien,  że  takie  same działania  ze strony Będzina 
będą  poczynione  w  przyszłym  roku.  Mało  tego,  Będzin  wprowadza  do  swoich  szkół 
specjalności, które są i w naszej szkole i w Zespole Szkół Nr 1.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Poparła protest Dyrektora Zespołu Szkól Nr 2.
- Co dzieje się na obecną chwilę z ocieplaniem bloków przy ul. Szpitalnej?
- Co dalej z rekultywacją hałdy przy Kopalni  „SATURN”?

43



- Koszenie trawy. Na Alfredzie przy drzewach i krzewach trwa nie została skoszona. 
- Prośba o sprawdzenie drzewostanu w parkach.
- Czy  radni  mogliby  dostać  do  wglądu  nowy  schemat  organizacyjny  Urzędu  Miasta.   Jakie 

oszczędności  wynikają  z  tego schematu,  w jakim zakresie  i  czy zmienił  się  stan liczebny 
pracowników?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Szkoły średnie. Spotkaliśmy się dzisiaj z Panem Dyrektorem. Omawialiśmy ten temat. Temat 
jest świeży, chociaż ja po raz pierwszy usłyszałem o tym 3 lata temu. Widać z tego, że władze 
powiatu konsekwentnie dążą do likwidacji co najmniej jednej placówki oświatowej. Niedobrą 
wiadomością dla nas jest to, że robi się to w sposób tajny, że dowiadujemy się na ostatnią 
chwilę i dzisiaj nie ma już nawet pola manewru, bo nabór został zamknięty, młodzież została 
przesunięta do innych szkół. Na Sali są dwie radne powiatowe. Myślę, że ten temat poruszą. 
Poleciłem dzisiaj przygotowanie materiału do dyskusji ze starostą. Spróbujemy rozmawiać na 
temat jakiejś równowagi w powiecie. Choć myślę, że jeżeli przyjęlibyście Państwo wniosek o 
przejęcie tych szkół to spróbowalibyśmy to zrobić. Trudno mi powiedzieć, czy władze powiatu 
podejmą w ogóle  rozmowy.  Dla  nas  dopiero  zaczyna  się  dyskusja.  Przyznam,  że  jestem 
totalnie zaskoczony tym. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Kratki ściekowo – kanalizacyjne są czyszczone na bieżąco, ale problem również pojawia się 
na  bieżąco.  Z  naszej  strony  są  czyszczone  na  bieżąco.  Interweniowaliśmy  również  w 
Powiatowym Zarządzie Dróg. 

- Oznakowanie  poziome.  Z  powiatu  dostaliśmy  informację,  że  powiat  wyczerpał  swoje 
możliwości finansowe na ten rok w tym zakresie, a sprawa dotyczy głównie dróg powiatowych.

- Koszenie traw. To będzie zrobione. Firma najpierw kosi sprzętem, a potem dokasza ręcznie.
- Dokonamy sprawdzenia drzewostanu.

Adam Jandała                                 -               Kierownik Wydziału Edukacji  

- W lipcu dyżuruje PP 4, a w sierpniu PP 5. przedszkole jest otwarte od godz. 6.00 do 17.00. 
ilość dyżurujących przedszkoli dostosowana jest do potrzeb w tym zakresie. 

Arkadiusz Olechwieruk               -               Kierownik Wydziału Polityki Informacyjnej  

- Schemat organizacyjny dostarczymy Państwu razem z Regulaminem Organizacyjnym.

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- 3 wspólnoty z ul. Szpitalnej nie podjęły uchwał zwiększających fundusz remontowy. Dlatego 
nie zrobimy ocieplenia.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Hałda.  Korzystamy z usług firmy, która dysponuje nadmiarem ziemi, dzięki której kształtujemy 
nową  skarpę.  Główne  ognisko  pożaru  już  praktycznie  w  tej  chwili  jest  zasypane.  Mam 
nadzieję, że problem samoistnie zaniknie pod przynajmniej 2-metrową warstwą ziemi.

- Poziom Brynicy. Główni truciciele rzeki nie zatruwają już rzeki i przyroda zaczyna wracać. W 
związku  z  tym  jest  potrzebne  czyszczenie  koryta  rzeki.   Zostało  skierowane  pismo  do 
Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  tej  sprawie.  Czy  zarząd  będzie  miał  na  to 
pieniądze, nie wiadomo.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Proponuję przyjęcie następującego wniosku: „Rada Miejska zwraca się do Starosty Powiatu 
Będzińskiego o przedstawienie informacji dot. zamknięcia elektronicznego naboru do Zespołu 
Szkół Nr 2 bez uprzedniego powiadomienia dyrektora szkoły i  o podanie uzasadnienia, co 
dalej z losami tej szkoły”. Proponuję przyjąć ten wniosek w formie uchwały.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję przygotowanie takiego projektu uchwały.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Benzyna dla prywatnej karetki.  Nie został złożony taki wniosek.
- Dostawa prądu. Nikt nie wie jeszcze jak to będzie wyglądało, aby skalkulować taką cenę. Te 

sprawy wymagają jeszcze uregulowania.
- Regulamin Organizacyjny. O oszczędnościach w krótkim terminie raczej nie może być mowy. 

Ilość pracowników jest taka sama. Tutaj chodzi o usprawnienie pracy. Oszczędności będą na 
funkcjach kierowniczych. Będzie 3 kierowników mniej. 

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przychodzimy do kolejnego punktu.
- Projekt  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  skargi  Pani  Bernadety  Kozioł  z  18  maja  br.  na 

Burmistrza   Miasta  w  związku  z  nie  wyrażeniem  zgody  na  wydzierżawienie  części 
nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi na prowadzenie przez  skarżącą 
działalności gospodarczej.

- Odczytuje treść skargi.
 
Małgorzata Jastrząb           -           Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- W zeszłym roku, w maju Pani Bernadeta Kozioł wystąpiła o wydzierżawienie części działki 
przy bramie cmentarnej, wskazując jako miejsce na punkt handlowy teren po prawej stronie 
od wejścia do cmentarza. Z uwagi na to, że teren ten już wcześniej był wydzierżawiony innej 
osobie,  a  dalej  była  tylko  ławeczka  i  zieleniec,  odmówiliśmy  Pani  Kozioł  jednocześnie 
wskazując  miejsce  po  lewej  stronie  bramy  cmentarnej,  które  zresztą  zostało  wcześniej 
wyznaczone przez ZIK. Pani Kozioł została o tym powiadomiona pismem, ale na tę propozycję 
nie odpowiedziała.  Ponowne pismo od Pani Kozioł  wpłynęło w lutym tego roku,  w którym 
upiera  się  znowu,  aby  umożliwić  jej  wydzierżawienie  terenu  po  stronie  prawej.  Ponownie 
wysłaliśmy  pismo  odmowne,  powtarzając  znów  propozycję  terenu  po  stronie  lewej.  Pani 
Kozioł już więcej się nie odezwała aż do momentu, kiedy złożyła skargę. W ten poniedziałek 
Pani Kozioł pojawiła się u Burmistrza. Na tym spotkaniu uzgodniono wyznaczenie Pani Kozioł 
miejsca po prawej stronie bramy cmentarnej, tylko że na parkingu, a nie na zieleńcu. Pani 
Kozioł przyjęła te propozycję i miała wystąpić ze stosownym wnioskiem. Taki wniosek właśnie 
złożyła wczoraj. I pomimo uzgodnień, Pani Kozioł pisze, że to miejsce jej nie odpowiada, bo 
tam jest obniżenie  terenu, będzie się zbierać woda i jednak wnioskuje, aby jej zezwolić na 
tym zieleńcu, który sama wybetonuje.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Czy  któraś  z  Komisji  przeprowadziła  uproszczone  postępowanie  administracyjne,  czyli 
sprawdziła w terenie tę sprawę?

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.

Teresa Kosmala                            -               radna  
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- Wnoszę o uzupełnienie projektu uchwały poprzez dodanie do podstawy prawnej art. 228 § 1 
Ustawy kodeks postępowania administracyjnego oraz do tekstu uchwały dodać § 2 o treści: 
„Do udzielenia odpowiedzi na skargę upoważnia się Przewodniczącego Rady Miejskiej”.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- To, o czym mówi Pani radna to jest art. 238 § 1. Można to dopisać. Zasadne jest dopisanie § 
2.  Proponuję  w § 1  wprowadzić  zapis  „uznać skargę  za  bezzasadną/zasadną” w miejsce 
„odrzucić/uwzględnić skargę”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały z uwzględnieniem sugerowanych zmian.
- Kto z Państwa radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną?
GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańska, T. Kosmala, I. Gawroński/

 12  głosów za
   1  głos przeciw
   4  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/124/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Bernadety Kozioł z 18 maja br. na Burmistrza  Miasta w 
związku z nie wyrażeniem zgody na wydzierżawienie części   nieruchomości położonej przy ul. 
Wojkowickiej w Czeladzi na prowadzenie przez  skarżącą działalności gospodarczej  została 
przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zanim przejdziemy do kolejnego punktu chciałbym wrócić do treści projektu uchwały,  który 
został przygotowany na wniosek radnej D. Walczak. 

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Starosty   Powiatu  Będzińskiego  o  
przedstawienie informacji dot. zamknięcia elektronicznego naboru do Zespołu Szkół Nr 2 w 
Czeladzi.

Marian Kita                                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Chce zaznaczyć, że jako radny tego miasta protestuję stanowczo w stosunku do praktyk jakie 
zaistniały i będę się zwracał do Rady o próbę przejęcia tej szkoły.

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Ja również jestem zbulwersowany tą całą sytuacją. Proponuję, aby rygorystyczne działania 
podjąć po rozmowie Burmistrza ze Starostą. 

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Uważam, że powinniśmy pokazać zdecydowane stanowisko w tej sprawie.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Dzisiaj na sesji Rady Powiatu Starosta powiedział, ze szkoła nie wykonała naboru. Powiedział 
także,  ze  będzie  rozmawiał  z  władzami  Czeladzi  na  temat  przejęcia  tej  szkoły,  ponieważ 
budynki są naszą własnością.
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- Przejęcie szkoły średniej nie jest takie proste. Na to muszą być zgody, np. kuratora. Dlatego 
nie rozpędzajmy się z tym stwierdzeniem, że ją od razu przejmiemy.

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Proponuję, kiedy odpowiedź Starosty będzie negatywna, zwołać nadzwyczajną sesję na ten 
temat. 

Edward Gruszka                           -               Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- W  piśmie,  które  otrzymaliśmy  dzisiaj  od  Starosty  uzasadnienie  jest  takie  :  „oddziały  nie 
spełniły … po planowanych symulacjach”, a nie po rzeczywistym stanie, który istniał. Stany 
były znane 18 czerwca, więc dlaczego takie rzeczy robi się na 2 godziny przed zamknięciem 
rekrutacji. Jeżeli chcieli to zamknąć, powinni to powiedzieć 18 czerwca.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Uważam za stosowne przegłosować wniosek, żeby Burmistrz miał pełnomocnictwa ze strony 
Rady, aby w rozmowie ze Starostą mógł mówić o przejęciu Zespołu Szkół Nr 2.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję poddać pod głosowanie uchwałę w wersji przedstawionej. Jeśli ona nie przejdzie 
będziemy rozszerzać jej zapisy.

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Starosty   Powiatu  Będzińskiego  o  
przedstawienie informacji dot. zamknięcia elektronicznego naboru do Zespołu Szkół Nr 2 w 
Czeladzi.

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały o tej treści?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ale taka uchwała powinna być wprowadzona do porządku.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sądzę, że zapis w protokole jasno dowodzi, że temat został za Państwa zgodą wprowadzony 
do porządku obrad.

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: T. Kosmala/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/125/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie wystąpienia do Starosty  Powiatu Będzińskiego o przedstawienie informacji  dot. 
zamknięcia elektronicznego naboru do Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi  została  przez Radę 
podjęta. 

47



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy taki tryb wniesienia problemu i wynikającej z dyskusji podjęcia uchwały może być uznany 
za zgodny z procedurą?

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Uchwała ta jest apelem Rady w stosunku do Starostwa. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- To nie był wniosek. Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Proszę  nie  siać  zamętu.  Ta  uchwała  wynikła  z  dyskusji,  którą  Państwo  tutaj  podjęli.  Za 
Państwa akceptacją zostało to wprowadzone do porządku obrad.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Nie zostało wprowadzone.  Dlatego nie głosowałam ze względów proceduralnych.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie sprzedaży działki  nr 62/19 k. m. 12 o powierzchni 112 m. kw. 
położonej przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańskiej/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/126/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie sprzedaży działki nr 62/19 k. m. 12 o powierzchni 112 m. kw. położonej przy ul. Armii 
Krajowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie umieszczania reklam na obiektach i nieruchomościach będących 
własnością Gminy Czeladź.

Dominik Penar                              -               radny   
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- Ta uchwała po raz kolejny trafia pod nasze obrady w praktycznie niezmienionej formie. Na 
posiedzeniu marcowym Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Komisja podjęła wniosek o treści : 
„Komisja  wnioskuje  o  stworzenie  jednego  wspólnego  regulaminu  określającego  zasady 
umieszczania i  ekspozycji  reklam na terenie gminy,  jednostek organizacyjnych gminy oraz 
zasad opłacania ww. usług”. Prosimy, aby taki regulamin powstał.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Wnioskuję, aby podjąć jednak tę uchwałę dzisiaj,  bo przesłanką tej uchwały jest uchylenie 
poprzedniej,  która  jest  z  1997  r.  i  zasady  oraz  stawki  opłat  w  niej  zawarte  są  na  dzień 
dzisiejszy nieaktualne. W 2004 r. była już próba podjęcia takiej uchwały. Uchwała ta została 
uchylona  przez  organ  nadzoru  wojewody,  ponieważ  stawki  opłat  nie  powinny  być 
przedmiotem uchwały Rady. W związku z tym uznaliśmy, że powinny być dwa akty – uchwała, 
która daje delegację do określenia stawek opłat w zarządzeniu i zarządzenie burmistrza, które 
będzie mówić konkretnie o stawkach opłat za reklamy.

Dominik Penar                              -               radny   

- We wniosku  Komisji  był  zapis  o  stworzeniu  regulaminu,  nie  zasad.  Nie  mam nic 
przeciwko temu, aby cennik był ustalany przez burmistrza, ale zasady nie będą problemem 
dla instytucji nadzorującej.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Proponuję  zrezygnować z głosowania dzisiaj i powrócić do dyskusji na ten temat.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wpłynął  wniosek  o  wycofanie  tego  projektu  z  porządku  obrad.  W związku  z  tym 
zamykam dyskusję w tym zakresie.

- Przechodzimy  do  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umowy  dzierżawy  dot.  części 
działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 54 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, D. Penara/

 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/127/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 54 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umowy  dzierżawy  dot.  części 
działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 118 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, D. Penara/

 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/128/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 118 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 172 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?
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GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: A. Świątka/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/129/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 172 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 114 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: T. Kosmali/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/130/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 114 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 122 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego, 3 radnych nie głosowało/

 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/131/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 122 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 123 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/132/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 123 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 18 m. kw. przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/133/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 340 m. kw. przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?
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GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/134/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 340 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 144 m. kw. przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/135/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 144 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada  w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/11 k. m. 58 
o pow. 94 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

 19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/136/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/11 k. m. 58 o pow. 94 m. kw. 
przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Czeladź.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych/

 17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/137/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  wynagrodzenia Burmistrza Miasta Czeladź została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Stara Kolonia Saturn”.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/138/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź – „Stara Kolonia Saturn” została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta – „Stare Piaski”.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/139/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miasta – „Stare Piaski” została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przerwaniem drugiego posiedzenia sesji Rady Miejskiej?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego/

   5  głosów za
 11  głosów  przeciw
   2  głosów  wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kontynuujemy posiedzenie.
- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 33/5 k. m. 43 położonej przy ul. Borowej w 

Czeladzi.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko/
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 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/140/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie sprzedaży działki nr 33/5 k. m. 43 położonej przy ul.  Borowej w Czeladzi została 
przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie wykupu przez Gminę Czeladź działek o nr: 21/92, 21/93, 21/9, 
21/14 k. m. 54 położonych przy ul. Prostej w Czeladzi o łącznej powierzchni 809 m. kw.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko/

 15  głosów za
   1  głos  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/141/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w  sprawie  wykupu  przez  Gminę  Czeladź  działek  o  nr:  21/92,  21/93,  21/9,  21/14  k.  m.  54 
położonych przy ul. Prostej w Czeladzi o łącznej powierzchni 809 m. kw. została  przez Radę 
podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie sprzedaży działki  nr 183/3 i  części  działki  nr 183/4 k. m. 12 o 
łącznej powierzchni 90 m. kw. położonych przy ul. Pieńkowskiego i ul. Rynek w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko/

 15  głosów za
   1  głos  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/142/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie sprzedaży działki nr 183/3 i części działki nr 183/4 k. m. 12 o łącznej powierzchni 90 
m. kw. położonych przy ul. Pieńkowskiego i ul. Rynek w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  części  działki  nr  70/44  i  działki  nr  70/43  k.  m.  57 
położonych przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko, nie głosował 
1 radny/

 13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/143/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  sprzedaży części działki nr 70/44 i działki nr 70/43 k. m. 57 położonych przy ul. 
Zamiejskiej w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 1/10 k. m. 19 położonej przy ul. Staszica w 
Czeladzi.
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Marian Kita                                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Dlaczego nie wyrażamy zgody?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Nie mamy tam jasnej przyszłości co do układu komunikacyjnego. Jest to w pasie drogowym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko/

 15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/144/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  sprzedaży działki nr 1/10 k. m. 19 położonej przy ul. Staszica w Czeladzi została 
przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 100 k. m. 21 o powierzchni 635 m. kw. położonej przy ul. Rynek w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Czy to jest od prywatnego właściciela?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Od prywatnego  właściciela.  Jest  to  jeden  z  nielicznych  zabytkowych  budynków.  Jest  tam 
obecnie dość prosty układ własnościowy, a może się to niestety zmienić w najbliższym czasie. 
Dzisiaj chodzi o zawarcie umowy wstępnej, aby rozpocząć proces zakupu tej nieruchomości, 
bo i tak na razie nie ma na nią środków w budżecie. Ten budynek byłby przeznaczony na cele 
kulturalne. Znalazłaby się tam też reprezentacyjna sala Rady Miejskiej.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Jaka byłaby orientacyjna cena tej nieruchomości?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Będzie to kwota powyżej 500.000 zł.
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Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ile będzie kosztował remont tego budynku i w jakim okresie byłby remontowany?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- W przyszłym roku będziemy mówili  na temat programu „Stare Miasto”,  który będzie mówił 
m.in.  o  renowacji  obiektów.  Wtedy  też  zostanie  ustalony  konkretny  termin  realizacji  tego 
zadania.  Co  do  ceny  –  to  wszystko  zależy  od zakresu  remontu.  Na  ten  temat  będziemy 
jeszcze  dyskutować.  Może  to  być  od  300.000  zł  do  kilku  milionów.  Dzisiaj  jest  kwestia 
ratowania tego obiektu przed rozdrobnieniem właścicielstwa.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, K. Francikowskiego, J. Moćko, nie głosował 
1 radny/

 15  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/145/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie  nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 100 k. m. 21 o 
powierzchni 635 m. kw. położonej przy ul. Rynek w Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 11 k. m. 62 o pow. 2944 m. kw. położonej przy 
ul. Wiosennej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w tej sprawie?
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GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. J. Moćko/

 17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/146/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie sprzedaży działki nr 11 k. m. 62 o pow. 2944 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w 
Czeladzi została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proponuję  zmianę  porządku  obrad polegającą  na rozpatrzeniu  teraz  projektów uchwał  w 

sprawie: zmian w budżecie miasta na 2007 rok oraz przekazania środków finansowych dla 
Policji.

Hanna Szołowska                         -               radna  

- Proszę o  rozpatrzenie  w dniu  dzisiejszym jeszcze  projektu  uchwały  w sprawie  oddania  w 
użyczenie  zabudowanego  gruntu  położonego  w  Czeladzi  przy  ul.  Katowickiej  117  z 
przeznaczeniem na warsztat terapii zajęciowej dla osób niepełnosprawnych.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poddaję pod głosowanie przesunięcie rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: oddania w 
użyczenie  zabudowanego  gruntu  położonego  w  Czeladzi  przy  ul.  Katowickiej  117  z 
przeznaczeniem  na  warsztat  terapii  zajęciowej  dla  osób  niepełnosprawnych,  zmian  w 
budżecie miasta na 2007 rok oraz przekazania środków finansowych dla Policji.

- Kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez J. Moćko, nie głosowało 4 radnych/

 12  głosów za
   1  głos  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został zmieniony. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  oddania  w  użyczenie  zabudowanego  gruntu  położonego  w 
Czeladzi przy ul. Katowickiej 117 z przeznaczeniem na warsztat terapii zajęciowej dla osób 
niepełnosprawnych. 

- Odczytuje projekt uchwały.

Iwona Wszelaka                            -               Stowarzyszenie Pomocy Rodzinie „Jestem z Tobą”  

- Omawia projekt uchwały.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja  na  posiedzeniu  w  czerwcu  podjęła  wniosek  o  treści:  „Komisja  wnioskuje  o 
uzupełnienie  projektu  uchwały  w  sprawie  oddania  w  użyczenie  zabudowanego  gruntu 
położonego  w  Czeladzi  przy  ul.  Katowickiej  117  z  przeznaczeniem  na  warsztat  terapii 
zajęciowej  dla  osób  niepełnosprawnych  o  §  2  w  brzmieniu:  „Biorący,  pod  rygorem 
rozwiązania  zawartej  umowy,  nie  może  oddać  rzeczy  użyczonej  w  użytkowanie  osobie 
trzeciej  oraz  nie  może używać  rzeczy  użyczonej  w sposób niezgodny z  przeznaczeniem 
określonym w § 1 niniejszej uchwały”.

- Jakie  będą  niezbędne  nakłady?  Czy  gmina  chce  uczestniczyć  w  procesie  dostosowania 
budynku dla potrzeb stowarzyszenia?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej potraktuję jako autopoprawkę.
- Rodzi się wiele wątpliwości. Jest to jednak jakaś szansa dla tego obiektu. Jeżeli nie znajdzie 

się inwestor, czy stowarzyszenie, które weźmie na siebie główny ciężar inwestycyjny to i tak 
cały ciężar inwestycyjny spadnie na nas. Nie będziemy obiecać, że nie będziemy inwestować 
gdy nie będziemy mieć zabezpieczenia 75% z PEFRON-u. 

Dominik Penar                              -               radny  

- Z jakich funduszy, jeżeli chodzi o PEFRON, chce korzystać stowarzyszenie?

Iwona Wszelaka                            -               Stowarzyszenie Pomocy Rodzinie „Jestem z Tobą”  

- PEFRON daje 70% na adaptację i przebudowę infrastruktury budynku.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Dlaczego tutaj nie ma nazwy Stowarzyszenia „Jestem z Tobą”? Uchwała w tym brzmieniu 
mogłaby  spowodować,  ze  każdy  inny  podmiot,  który  chciałby  utworzyć  warsztat  terapii 
zajęciowej  mógłby  przystąpić  do  ubiegania  się  o  prawo  użyczenia.  Proponuję  wpisać  do 
uchwały nazwę stowarzyszenia. 

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Jestem zainteresowany, aby z tym budynkiem stało się coś dobrego. Jest to jakaś szansa, ale 
i  zagrożenie.  Na  Komisji  Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej  padła  kwota  3.000.000  zł.  Czy 
stowarzyszenie  dysponuje  na  dzień  dzisiejszy  kwotą  900.000  zł,  aby  starać  się  o 
dofinansowanie?

- Oddajemy całą działkę gruntu. Prosiłbym, aby nie oddawać w prywatne ręce drogi gminnej.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Myślę, ze można zapisać „z wyłączeniem drogi dojazdowej”.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Będzie to uwzględnione jako autopoprawka.
- Jeżeli  by  się  to  powiodło  gmina  udzieli  stosownej  pomocy  organizacyjnej.  Jeżeli  byłyby 

podpisane stosowne umowy, promesy i coś brakowałoby do domknięcia finansowego zadania 
to będziemy na ten temat dyskutować. Wydaje mi się, że jeżeli nawet miałoby to kosztować 
3.000.000 zł i udałoby się zmontować te pieniądze, to dla nas jest to tylko plus, bo to jest nasz 
obiekt. Jeżeli uda się go zagospodarować nie będzie po prostu niszczał. Jeżeli zostanie dzisiaj 
podjęta ta uchwała będziemy mieć podstawę do rozmowy z PEFRON-em, powiatem i innymi. 
Jeżeli natomiast zobaczymy, że obietnice składane dzisiaj są bez pokrycia, wycofamy się z 
tego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po słowach „wyrazić  zgodę na oddanie” podajemy nazwę stowarzyszenia  „Stowarzyszenie 
Pomocy Rodzinie „Jestem z Tobą” i po słowach „działki gruntu o numerze geodezyjnym  242/9 
karta mapy  30” poprawka:  „o powierzchni ok. 5170 m. kw. z wyłączeniem drogi dojazdowej” 
oraz § 2 – wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  użyczenie 
zabudowanego gruntu położonego w Czeladzi przy ul. Katowickiej 117 z przeznaczeniem na 
warsztat terapii zajęciowej dla osób niepełnosprawnych?

GŁOSOWANIE /obecnych 20 radnych, bez. D. Walczak, nie zgłosowała H. Szotowska/

 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała  Nr XX/147/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w  sprawie  oddania  w  użyczenie  zabudowanego  gruntu  położonego  w  Czeladzi  przy  ul. 
Katowickiej 117 z przeznaczeniem na warsztat terapii zajęciowej dla osób niepełnosprawnych 
została  przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do projektu uchwały?
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Teresa Kosmala                             -              radna  

- Zadanie  4.1  WPI.  Rozumiem,  że  nie  ma  zgody,  żeby  z  Katowicami  robić  obwodnicę 
zachodnią. Sosnowiec już dawno nie zgodza się z naszą obwodnicą południową, czyli  cały 
misterny plan  utworzenia sieci pada.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Sosnowiec  nic  nie  ma  do  obwodnicy  zachodniej.  Nigdy  nie  mówiliśmy  o  tym  w 
kontekście Sosnowca. Umowa była pomiędzy Czeladzią, Siemianowicami i Katowicami, ale 
Katowice nie chcą wprowadzić tego zadania do planu inwestycyjnego. I to jest dzisiaj problem. 
Oni nie mówią nie, tylko mówią nie inwestycji dzisiaj. U nich jest to inwestycja, która jest na 
piątym miejscu i gdy przyjdzie jej kolej to ją wprowadzą. Jest to o tyle ciekawa sprawa, ze 
Katowice  samodzielnie  zaczynają  realizować  tę  inwestycję.  Jeżeli  chcemy  się  ubiegać  o 
środki  regionalne,  to  ta  droga  musi  mieć  znaczenie  lokalne  i  tutaj  jest  potrzebny  podpis 
Katowic. Jeżeli chodzi o Sosnowiec, to z jednej strony rezerwuje ślad drogi jaki jest u nas w 
planach, a z drugiej strony ma swój plan rezerwowy. I sytuacja dzisiaj jest taka, że trudno po 
stronie  Sosnowca  zrealizować  jakikolwiek  ślad.  Bez  względu  na  to  co  zrobi  Sosnowiec, 
najwyżej będzie to droga miejska.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Przesuwamy pieniądze z renowacji organów na inne zabytki. Jakie to są inne zabytki?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Ksiądz proboszcz nie chce teraz rozpoczynać renowacji organów. Cały czas przeprowadzamy 
renowacje  innych obiektów.  W tym roku sprawa dotyczy np.  kapliczki  na ul.  Mysłowickiej. 
Poddany renowacji będzie także jedne krzyż. Myślimy o renowacji portalu gotyckiego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2007 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez D. Walczak/
 

  16      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  Uchwała Nr  XX/148/2007 w sprawie zmian w budżecie 
miasta  na 2007 rok została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.
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Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Ile to będzie patroli? Gdzie?

Jarosław Raczek                                         -               Komendant Komisariatu Policji  

- Mamy 18 policjantów mundurowych w Czeladzi. Wygenerujemy 4 patrole 8-osobowe. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez D. Walczak/
 

  19      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    0      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że Uchwała Nr XX/149/2007 w sprawie przekazania 
środków finansowych dla Policji została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam przerwę w posiedzeniu do wtorku 10 lipca do godz. 14.00.

PRZERWA

O B E C N I   w dniu  10  lipca  2007 r.:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  17

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Powitał  wszystkich zebranych.
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- Między  posiedzeniem  drugim  a  dzisiejszym  otrzymaliśmy  2  projekty  uchwał  w  sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź  –  „Borzecha  i  Józefów”  oraz  w  sprawie:  powołania  Zespołu  ds.  opiniowania 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.
Proponuję umieścić te 2 projekty uchwał w punktach  15.52 i 15.53.

- Czy są inne propozycje ze strony radnych co do zmian porządku obrad? 

Nie zgłoszono zmian.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Uważam, że porządek obrad został zmieniony.

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
działek nr 79/13 i 190/8 k. m. 4 o łącznej powierzchni 301 m. kw. położonych w rejonie ul. 
Wojkowickiej i ul. Rolniczej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Nie zadano pytań.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez A. Rajcy, W. Konderaka/
 

  13      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/150/2007 w sprawie skorzystania z 
prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działek nr 79/13 i 190/8 k. m. 4 o łącznej 
powierzchni 301 m. kw. położonych w rejonie ul. Wojkowickiej i ul. Rolniczej w Czeladzi została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
1/123  części  działki  nr  32/15  k.  m.  41  o  powierzchni  3011  m.  kw.  przy  ul.  Powstańców 
Śląskich w Czeladzi.
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Nie zadano pytań.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez A. Rajcy, W. Konderaka, nie głosował S. Święch/
 

  12      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/151/2007 w sprawie skorzystania z 
prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/123 części działki  nr 32/15 k.  m. 41 o 
powierzchni 3011 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
1/12 części działki nr 4/38 k. m. 58 o powierzchni 635 m. kw. przy ul. Matejki w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Nie zadano pytań.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka/
 

  15      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    1      radny  wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/152/2007 w sprawie skorzystania z 
prawa  pierwokupu  prawa  użytkowania  wieczystego  1/12  części  działki  nr  4/38  k.  m.  58  o 
powierzchni 635 m. kw. przy ul. Matejki w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie zamiany  działek  o  nr  37  i  38  k.  m.  15  położonych  przy  ul. 
Przełajskiej w Czeladzi na działki o nr 10, 11 i 12 k. m. 15 położone przy ul. Przełajskiej w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Jaki interes w tej zamianie ma gmina? Działki  nie są jednakowe, jeżeli  chodzi  o wielkość. 
Będzie musiała nastąpić znaczna dopłata.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Działki  wnioskodawcy  przedzielają  duży  kompleks  działek  gminnych.  Włączenie  ich  do 
zasobów  gminnych  byłoby  korzystne.  Mielibyśmy  zwarty  kompleks  działek  do 
zagospodarowania w przyszłości. Po drugiej stronie są tereny prywatne i nasze 3 działeczki, 
które nie stanowią żadnego kompleksu. Oczywiście, ze działki obszarowo są różne.

Teresa Kosmala                             -              radna  

- Można by rzeczywiście ten teren scalić i przygotować do sprzedaży pod budownictwo. Czy 
jest  zamysł  podejmowania  takich  prób  scalenią  i  jak  to  się  ma  do  obranej   polityki 
gospodarowania gruntami?

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Wnioskodawcy zależy na zamianie. On kupnem tych działek nie będzie zainteresowany. Ja 
nie  wiem,  czy  znajdzie  się  nabywca,  bo  działki  nie  są  szerokie.  Dlatego  uważam,  że  ta 
zamiana jest na pewno korzystna dla gminy. Polityka mieszkaniowa idzie w kierunku, abyśmy 
mogli nabywać do zasobów jak najwięcej działek, które pozwoliłyby w przyszłości duże tereny 
przeznaczać pod budownictwo.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy są zaplanowane środki na wykup?

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- W budżecie zawsze planuje się pewną kwotę środków na pozyskiwanie terenów. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, I. Gawrońskiego/
 

  12     radnych głosowało za
    3    radnych głosowało przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/153/2007  w  sprawie   zamiany 
działek o nr 37 i 38 k. m. 15 położonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi na działki o nr 10, 11 i 
12 k. m. 15 położone przy ul. Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 147/11 i 147/12 k. m. 13 położonych przy ul. 
Kombatantów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Dlaczego nie wyrażamy zgody?

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Dlatego, ze na ten moment część tej działki zajmuje ZIK na składowanie swoich materiałów do 
remontu dróg. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Czy to składowanie nie powoduje uciążliwości dla mieszkańców?

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Nie było do tej pory żadnych uwag. Nikt się nie skarżył.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka/
 

  13     radnych głosowało za
    0    radnych głosowało przeciw
    3     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  Uchwała Nr  XX/154/2007 w sprawie  sprzedaży 
działek nr 147/11 i 147/12 k. m. 13 położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 149/6 k. m. 13 
przy ul. Przełajskiej w Czeladzi o pow. ok. 30 m. kw. 
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka/
 

  15     radnych głosowało za
    1    radny głosował przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/155/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 149/6 k. m. 13 przy ul. Przełajskiej w Czeladzi o pow. ok. 
30 m. kw.  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 
o pow. 16,68 m. kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/156/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,68 m. kw. przy ul. Szpitalnej - 
Bocznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 
o pow. 15,15 m. kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/157/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 15,15 m. kw. przy ul. Szpitalnej - 
Bocznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 
o pow. 16,50 m. kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/158/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,50 m. kw. przy ul. Szpitalnej - 
Bocznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 
o pow. 17,68 m. kw. przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/159/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 17,68 m. kw. przy ul. Szpitalnej - 
Bocznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 33/5 k. m. 43 
o pow. 820 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?
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Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/160/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 33/5 k. m. 43 o pow. 820 m. kw. przy ul. Borowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 13/4 k. m. 50 o pow. 
344 m. kw. przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały wraz z autopoprawką.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    1     radny wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/161/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 13/4 k. m. 50 o pow. 344 m. kw. przy ul. 3 Szyb w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 13/3 k. m. 50 o pow. 
472 m. kw. przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/162/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 13/3 k. m. 50 o pow. 472 m. kw. przy ul. 3 Szyb w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 7/8 k. m. 59 o pow. 
904 m. kw. przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej, A. Świątka/
 

  13     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    1     radny  wstrzymał  się od głosu

75



Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/163/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 7/8 k. m. 59 o pow. 904 m. kw. przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 123/1 k. m. 56 
o pow. 380 m. kw. przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?
Teresa Kosmala                            -               radna  

- Kto jest dzierżawcą tego terenu i jak dotychczas był on wykorzystywany?

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Teren  ten  jest  wydzierżawiony  od  roku  1997.  Parking  został  wybudowany  zgodnie  z 
pozwoleniem na budowę w roku 1997.  dzierżawi teren Centrum Ochrony „Security”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej, A. Świątka/
 

  12     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    2     radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/164/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 123/1 k. m. 56 o pow. 380 m. kw. przy ul. 27 Stycznia w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki  nr 191/5 k. m. 22 o 
pow. 54 m. kw. przy ul. Kosmonautów w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka, Z. Bazańskiej/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/165/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  działki  nr 191/5 k.  m. 22 o pow. 54 m. kw. przy ul.  Kosmonautów w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/2 k. m. 21 
o pow. 5 m. kw. przy ul. Cmentarnej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Konderaka/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

 Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/166/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/2 k. m. 21 o pow. 5 m. kw. przy ul. Cmentarnej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 132/3 k. m. 12 
o pow. 180 m. kw. przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu

   Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/167/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 132/3 k. m. 12 o pow. 180 m. kw. przy ul. Pieńkowskiego 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych o pow. łącznej 
60,5429 ha położonych na kartach mapy nr 7, 9 i  10 w kompleksie przy ul.  Będzińskiej  – 
Grodzieckiej  i  kartach  mapy nr  1,  2  i  15 w kompleksie  przy  ul.  Przełajskiej  –  Madera  w 
Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  15     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
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    1     radny   wstrzymał  się od głosu

 Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/168/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych o pow. łącznej 60,5429 ha położonych na kartach mapy 
nr 7, 9 i  10 w kompleksie przy ul.  Będzińskiej – Grodzieckiej i kartach mapy nr 1, 2 i 15 w 
kompleksie przy ul. Przełajskiej – Madera w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 26/3 k. m. 12 o pow. 
339 m. kw. przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Pytanie  dotyczy  Zarządzenia  Burmistrza  Nr  151/2005  w  sprawie  stawek  za  grunty 
wydzierżawione pod drobne uprawy rolne i ogródki przydomowe. Z czego wynika taki podział 
stawek i areałów?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Taki podział się już ukształtował i przyjął wcześniej. To zarządzenie dotyczy zmiany stawek, a 
nie  samych zasad podziału.  Jeżeli  jest  działka mniejsza  to  jednocześnie  jest  intensywniej 
eksploatowana. Jeżeli Pan uważa, że powinno być inaczej,  chętnie wysłucham Pana sugestii, 
ale to zarządzenie nie jest tematem sesji. Proszę przekazać mi na piśmie swoje uwagi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez T. Kosmali, M. Kędzierskiego/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało  przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/169/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  działki  nr  26/3  k.  m. 12 o pow. 339 m.  kw. przy ul.  Kombatantów w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 14/7 i 14/8 k. 
m. 16 o pow. 1.730 m. kw. przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Wnioskuję o rozważenie przeznaczenia tego terenu pod ewentualne inwestycje.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Dopóki ten teren nie jest uzbrojony, a na razie w planach inwestycyjnych nie przewidujemy 
jego uzbrojenia, powinien być dzierżawiony.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    2     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/170/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części  działek  nr  14/7  i  14/8  k.  m.  16 o  pow.  1.730  m.  kw.  przy ul. 
Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki  nr 28/29 k. m. 47 o 
pow. 23 m. kw. przy ul. Trznadla w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

80



Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/171/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 28/29 k. m. 47 o pow. 23 m. kw. przy ul. Trznadla w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 250 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/172/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 250 m. kw. przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 168 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem proponowanego zapisu  uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez: D. Penara/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/173/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 168 m. kw. przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie poparcia planów rozwoju Centrum Pediatrii w Sosnowcu.

Marek Rajca        -               Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia I Bezpieczeństwa  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Kto jest organem założycielskim Centrum?
- Jak  jest  sieć  przychodni  pediatrycznych,  jakie  są  braki  w  naszym  powiecie,  w  powiecie 

sąsiednim, bo to dotyczy Sosnowca, jak to się ma do zmian w czeladzkim szpitalu? 

Marek Rajca        -               Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia I Bezpieczeństwa  

- Podejrzewam, że organem założycielskim Centrum jest Gmina Sosnowiec.
- Nie  będzie  to  żadna  konkurencja  do  czeladzkiego  szpitala.  Na  ul.  Wawel  ma być  zespół 

poradni  wielospecjalistycznych.  Obecnie  7000  –  8000  porad  rocznie  Centrum udziela  dla 
dzieci z terenu Czeladzi. Dotychczas dzieci te musiały być dowożone do Klimontowa. W tej 
chwili  porady  byłyby  udzielane  na  Wawelu.  Jest  to  znacznie  bliżej.  Najbliższa  klinika 
gastrologii dziecięcej jest w Katowicach – Ligocie. W tej chwili byłoby to w Klimontowie. To też 
zdecydowane  udogodnienie.  Jest  to  wzbogacenie  oferty  i  większa  dostępność  do 
świadczonych usług.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/174/2007  w  sprawie   poparcia 
planów rozwoju Centrum Pediatrii w Sosnowcu została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Borzecha i Józefów”.

Dominik Penar                              -               radny  

- Chciałbym prosić o zamieszczenie na stronie internetowej miasta informacji nt. stanu prac nad 
planem zagospodarowania  przestrzennego.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Czy ta granica wschodnia opiera się o granicę tego obszaru, który na poprzednim posiedzeniu 
tej sesji uchwalaliśmy?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Prawie  tak.  W  zeszłym  roku  przystąpiliśmy  do  zmiany  planu  zagospodarowania  układu 
drogowego i akurat ten teren graniczy z projektowanym układem drogowym.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- W pkt. 2 projektu uchwały powinno być „granica miasta Sosnowca” bez „ulica”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Rozumiem, że jest to autopoprawka literowa w § 1 pkt. 2.
- Odczytuje projekt uchwały w raz z autopoprawką. 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/175/2007 w sprawie   przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  – 
„Borzecha i Józefów” została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.

- Proszę o zgłaszanie kandydatur radnych do pracy w Zespole.

Do pracy w  Zespole ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie zgłoszono następujących radnych, którzy wyrazili  
zgodę na pracę w Komisji:

7. Władysław Oczkowicz  
8. Marcin Musiał
9. Teresa Kosmala

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych  jest za  przyjęciem  zgłoszonych kandydatur?

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych/

 17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  Uchwała Nr XX/176/2007 w sprawie  powołania 
Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu 
Rejonowego w Będzinie została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 30 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Wnoszę propozycję zmiany porządku obrad. Proponuję, abyśmy rozpatrzyli kolejne projekty 

uchwał  w następującej kolejności: 
1. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi – Mariana 

Kity.
2. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi – Janusza 

Gątkiewicza.
3. wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi.
4. zmiany uchwały Nr III/15/06 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 12 grudnia 2006 r. w sprawie 

powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
5. powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

Kolejne punkty to:
1. Przyjęcie  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli 

zachowania  procedur  i  zasadności  procedur i  zasadności  udzielonych  zamówień  do 6000 
EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

2. Sprawy bieżące.
3. Zamknięcie obrad sesji.

- Kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez M. Kędzierskiego/
 

  15     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został przez Radę zmieniony. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie w  sprawie  przyjęcia  rezygnacji  Wiceprzewodniczącego  Rady 
Miejskiej w Czeladzi – Pana Mariana Kity.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Chciałam zapytać o tryb przyjęcia i złożenia rezygnacji. Czy to będzie uchwała?

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Będzie to uchwała wpisana w treść protokołu.
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Krzysztof Grochalski                    -               radca prawny  

- Art.  19  ust.  5  Ustawy  o  samorządzie  gminnym  mówi:  „W  przypadku  rezygnacji 
przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego Rada podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia 
tej rezygnacji nie później niż w ciągu jednego miesiąca od dnia rezygnacji”. Czy ta uchwała 
będzie miała  formę odrębnego dokumentu, tego ustawa nie przesądza. Trzeba by sięgnąć do 
Statutu, a Statut mówi tylko o kwestiach proceduralnych. Ja wolałbym, aby było to w formie 
odrębnej uchwały pisemnej.

Marian Kita                                     -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Składa rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez M. Kędzierskiego, A. Świątka, M. Kity/
 

  13     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że Uchwała Nr XX/177/2007 w sprawie  w sprawie 
przyjęcia  rezygnacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie w  sprawie  przyjęcia  rezygnacji  Wiceprzewodniczącego  Rady 
Miejskiej w Czeladzi – Pana Janusza Gątkiewicza.

Janusz Gątkiewicz                                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Składa rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez M. Kędzierskiego, A. Świątka, M. Kity, J. Gątkiewicza/
 

  12     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący Rady  stwierdził,  że Uchwała Nr XX/178/2007 w sprawie  w sprawie 
przyjęcia  rezygnacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Dziękuje Wiceprzewodniczącym za pełnienie funkcji.
- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi.
- Proszę  przedstawicieli  klubów  radnych  o  zgłaszanie  kandydatur  na  funkcję 

Wiceprzewodniczących Rady.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- W imieniu Klubu „Lewica i Demokraci” zgłaszam kandydaturę radnego Janusza Gątkiewicza.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- W imieniu  Klubu Radnych  „razem dla  Czeladzi”  zgłaszam kandydaturę  radnego Krystiana 
Dąbrowskiego.

Marcin Musiał                               -               radny  

- Klub Platformy Obywatelskiej zgłasza kandydaturę radnej Jolanty Moćko.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zgodnie ze Statutem „Rada wybiera ze swojego grona spośród dowolnej liczby kandydatów 
Przewodniczącego Rady i od 1 do 3 Wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym”. W związku z 
trym  jesteśmy  uprawnieni  do  wyboru  3  wiceprzewodniczących  Rady  i  taką  liczbę 
wiceprzewodniczących proponuję.

- Czy ze strony Państwa są inne propozycje?

Teresa Kosmala                            -               radna   

- To Rada powinna się wypowiedzieć co do ilości wiceprzewodniczących.
- Zgłaszam Kandydaturę radnego Andrzeja Świątka. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wyborem 3 wiceprzewodniczących Rady Miejskiej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez M. Kędzierskiego, T. Kosmali/
 

  14     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej.
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Do  pracy  w  Komisji  Skrutacyjnej  zgłoszono następujących  radnych,  którzy  wyrazili  
zgodę na pracę w Komisji:

1. Dominik Penar
2. Czesław Badura
3. Marcin Musiał
4. Teresa Kosmala

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za takim składem  Komisji Skrutacyjnej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, nie głosował 1 radny/
 

 16      radnych głosowało za
   0      radnych głosowało przeciw
   0      radnych  wstrzymało się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  została  powołana  Komisja  Skrutacyjna  w  osobach:  
Dominik Penar, Czesław Badura, Marcin Musiał i Teresa Kosmala.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie zasad głosowania. Ogłaszam przerwę.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Wnoszę  propozycję  rozbudowania  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji,  polegającą  na 

wprowadzeniu  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez W. Oczkowicza, A. Świątka/
 

  13     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    2     radnych   wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został przez Radę zmieniony. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Czeladzi.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- W § 4 pkt. 2 proponuję skreślić słowa „albo mniej” w zdaniu: „Jeżeli radny postawi znak „x” w 
więcej lub mniej niż 3 kratkach głos taki uważa się za nieważny”.  

Krzysztof Grochalski                    -               radca prawny  

- Chodzi  o  to,  aby całość procedury była  koherentna.  Do tej  pory nie  było  powiedziane co 
będzie, gdy radny odda np. 2 głosy, ale to jest moja propozycja.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- W  głosowaniach  w  parlamencie  oddanie  mniejszej  ilości  głosów  nie  czyni  nigdy  głosu 
nieważnym. Zgłaszam więc formalny wniosek o skreślenie słów „albo mniej”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za poprawką polegającą na skreśleniu w § 4 pkt. 2 słów „albo 
mniej”?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że zapis § 4 pkt. 2 został przez Radę zmieniony. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Odczytuje treść § 7.
- Mamy 3 miejsca do obsadzenia.  Może się zdarzyć,  że w pierwszej  turze tylko 1 uzyskuje 

wymaganą większość, w drugiej też 1, to co z tym trzecim.  Powinna być jeszcze trzecia tura. 
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Krzysztof Grochalski                    -               radca prawny  

- § 4 pkt. 4. Tam jest zapis „lub wypełnił kartę w sposób niezgodny z ustępem 1”.  Proponuję, 
aby te wyrazy wykreślić,  gdyż są one zbyt  ogólnikowe, żeby decydować o ważności  bądź 
nieważności głosu.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za poprawką zgłoszoną przez radcę prawnego?
- Zapis brzmiałby: „Jeżeli radny na karcie do głosowania nie postawił znaku „x” w kratce obok 

nazwiska żadnego kandydata, jego głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru”.

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do regulaminu trzeciej tury wyborów?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

    9     radnych głosowało za
    4     radnych  głosowało   przeciw
    4     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje zmienione § 4 i 7.
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Czeladzi.?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez  M. Kędzierskiego/
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  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/179/2007  w  sprawie   przyjęcia 
regulaminu  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę Komisję  Skrutacyjną o  ukonstytuowanie  się,  a następnie  rozdanie  radnym kart  do 
głosowania.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  

- Rozdaje radnym karty do głosowania.
- Przypomina radnym zasady głosowania.

Dominik  Penar  -  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  odczytuje  kolejno  nazwiska 
radnych, którzy wrzucają do urny wypełnione karty do głosowania.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam przerwę na pracę Komisji Skrutacyjnej.

PRZERWA

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  

- Odczytuje  protokół  z  obliczenia  głosów  oddanych  w  głosowaniu  w  sprawie  wyboru 
Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej w Czeladzi sporządzony na sesji w dniu 10 lipca 2007  
r.

WYNIK GŁOSOWANIA / Obecnych 17  radnych/
 

 Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów:

Krystian Dąbrowski - 12
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Janusz Gątkiewicz - 13
Jolanta Moćko - 13
Andrzej Świątek -   2

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Składa gratulacje nowo wybranym Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/180/2007  w  sprawie   wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji  Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

- Odczytuje  pisemną  zgodę  radnej  Grażyny  Strączek  na  kandydowanie  na  funkcję 
Przewodniczącej Komisji Finansowo – Budżetowej.

Andrzej Świątek                            -               radny      

- Dotychczas byłem członkiem obu komisji: Rewizyjnej i Finansowo – Budżetowej. Zostałem w 
tym projekcie pominięty ze składów tych komisji. Nie składałem rezygnacji. Proszę o dopisanie 
mnie do składów obu komisji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  dopisaniem radnego Andrzeja  Świątka  do  składu  Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Finansowo – Budżetowej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, nie głosował 1 radny/
 

    9     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    6     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został  przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję  do  przegłosowania  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składów 
osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  bez  określania  funkcji 
przewodniczących i zastępców.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że Uchwała Nr XX/181/2007 w sprawie   powołania i 
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę  Komisje  Rewizyjną  i  Finansowo  –  Budżetową  o  wybranie  z  swojego  grona 
przewodniczących i zastępców przewodniczących komisji.

- Ogłaszam przerwę.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proszę  o  przekazanie  opinii  członków  Komisji  w  sprawie  dokonania  wyboru  przez  Radę 

Miejską Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Finansowo – Budżetowej.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Komisja Rewizyjna zaproponowała funkcję Przewodniczącej Komisji radnej Zofii Bazańskiej, 
funkcję zastępcy – radnemu Marcinowi Musiałowi. W wyniku głosowania te osoby otrzymały 
opinie do pełnienia tych funkcji.

Marcin Musiał                               -                radny  

- Komisja Finansowo – Budżetowa zaopiniowała na stanowisko Przewodniczącej Komisji radną 
Grażynę Strączek, a  na stanowisko zastępcy  radnego Ireneusza Gawrońskiego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję  rozbudować  porządek  obrad  o  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  14     radnych głosowało za
    1     radny  głosował   przeciw
    2     radnych   wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został przez Radę zmieniony.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  Przewodniczących  i  Zastępców 
Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Podjęliśmy już uchwałę o powołaniu komisji, w której Uchwała Nr III/15/2006 straciła moc. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Rzeczywiście. Proszę o skreślenie § 2.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej treści?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez  M. Kędzierskiego/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/182/2007  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

- W tym miejscu proponuję znów wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących doraźnych Komisji Rady Miejskiej 
w Czeladzi.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tej zmiany do porządku obrad?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu
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Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został przez Radę zmieniony.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy  są  uwagi  do  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składów  osobowych 
doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi?

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Nie widzę siebie w składzie żadnej Komisji. Jak to się stało? Proszę o dopisanie mnie do 
składu Komisji  Edukacji, Kultury i  Sportu oraz Komisji  Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i 
Etyki Radnych.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- W składach Komisji nie ma mojego nazwiska. Projekt uchwały, który wprowadziłam na sesję 
28 czerwca wynikał  z tego, że ja złożyłam  akces do pracy w Komisji  Polityki  Społecznej, 
Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej, zaś radny D. Penar 
złożył  pismo  o  rezygnacji  z  pracy  w  Komisji  Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej.  Chciałam 
zapytać  skąd  znalazł  się  ten drugi  projekt?  Kto  jest  jego autorem? W jakim trybie  został 
złożony ten projekt uchwały?

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy projekt uchwały składany na sesję  może ulec zmianie do dnia trzeciego posiedzenia tej 
samej sesji, jeżeli został złożony zgodnie w wymogami określonymi przepisami i dotyczy tego 
samego tematu, ale zmienia się treść w punkcie dot. składów poszczególnych komisji?

Krzysztof Grochalski                    -               radca prawny  

- Ja  bym  to  traktował  jako  zmianę  projektu.  Państwo  zgłaszają  wiele  zmian  do  projektów 
uchwał.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ale Przewodniczący przedstawia pod dyskusję projekt, gdzie są np. funkcje przewodniczących 
komisji.  Proszę powiedzieć kto te zmiany proponuje i  dlaczego? Dlaczego mnie i  radnego 
Kędzierskiego nie ma w składzie żadnej Komisji, tak jak wcześniej radnego A. Świątka?

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Między 28 czerwca a dniem dzisiejszym nastąpiło tyle zmian, że Klub Radnych „Platforma 
Obywatelska” podjął się sporządzenia tego projektu uchwały.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- To jest otwarta propozycja. Jeżeli Państwo zgłosicie swoją kandydaturę to Rada ją rozpatrzy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Realia funkcjonowania Rady Miejskiej na dzień 10 lipca są inne i stąd ta propozycja. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Uważam,  ze  powinniśmy  dzisiaj  przyjąć  tylko  składy  komisji  doraźnych.  Uważam,  ze 
powinniśmy usiąść i zastanowić się nad podziałem komisji i ich przewodnictwem. Zgłaszam 
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wniosek, abyśmy dzisiaj nie dyskutowali na temat przewodniczących komisji  doraźnych. To 
jest całkowite zawłaszczanie władzy.

- Zgłaszam  wniosek,  aby  wrócić  do  sprawy  rozdziału  funkcji  w  Radzie  uwzględniając  ilość 
zdobytych mandatów.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Wniosek radnego A. Świątka dotyczy punktu kolejnego i nie jest teraz do głosowania. 
- Zgłaszam  wniosek  o  wprowadzenie  mnie  na  listę  członków  Komisji  Rozwoju  i  Polityki 

Przestrzennej i Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa, co uczyniłam już ponad 
miesiąc temu. 

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej   

- Proszę o umieszczenie mnie w składzie Komisji  Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i Etyki 
Radnych.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Chciałam jeszcze zgłosić akces do pracy w Komisji Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i Etyki 
Radnych.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10  minut przerwy na sporządzenie zaktualizowanego projektu uchwały.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Chciałbym zaapelować do Pani Teresy Kosmali,  aby wstrzymała się z kandydowaniem do 
komisji.  Okres przewodnictwa w wykonaniu Pani Kosmali nie należy do najszczęśliwszych, 
szczególnie  końcówka,  kiedy  mieliśmy  do  czynienia  z  utajnianiem  samowolnego 
postępowania  w  imieniu  Rady  związanym  ze  złożeniem kasacji.  Mieliśmy  do  czynienia  z 
dopisywaniem w księdze podawczej dokumentów, które nie były sygnowane numerem Rady, 
w związku z tym mamy tutaj podejrzenie o fałszowanie dokumentów. Ja przygotowuję wniosek 
do  prokuratury  w  tej  sprawie.  Dobrze  by  było,  aby  Pani  się  wstrzymała  z  pełnieniem 
jakichkolwiek funkcji w Radzie.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Miałam upoważnienie Rady. Nic nie fałszowałam, wypełniałam tylko swoje pełnomocnictwo. 
To, że się to Panu Burmistrzowi nie podoba, to jest Pana sprawa. Pan Burmistrz ma swoją 
rolę, wykonawczą. Nie ma za wielkiego wpływu na to, co robi Rada. Myślę, ze apelowanie 
Pana Burmistrza o to jest nie na miejscu. Mam prawo, a nawet obowiązek uczestniczyć w 
pracach Rady. Bardzo proszę Wysoką Radę o nie pozbawianie mnie tych praw. Nie oznacza 
to chyba zemsty Pana Burmistrza na tych niepokornych. Wykazuję nie od teraz, że znam się 
na  samorządzie,  że  jestem  aktywną  radną  i  na  pewno  Państwu  pomogę,  chyba  że  nie 
chcecie. Być może, że łatwiej będzie beze mnie. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za rozszerzeniem składu Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
o Panią Teresę Kosmalę? 
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GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

    9     radnych głosowało za
    5     radnych  głosowało   przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za rozszerzeniem składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu o Pana 
Mirosława Kędzierskiego? 

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za rozszerzeniem składu Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i 
Bezpieczeństwa o Panią Teresę Kosmalę? 

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez Z. Bazańskiej, Cz. Badury/
 

    8     radnych głosowało za
    4     radnych  głosowało   przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  rozszerzeniem  składu  Komisji  Regulaminowo  – 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych o Pana Janusza Gątkiewicza? 

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

   16     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  rozszerzeniem  składu  Komisji  Regulaminowo  – 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych o Pana Mirosława Kędzierskiego? 

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

  12     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    4     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  rozszerzeniem  składu  Komisji  Regulaminowo  – 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych o Panią Teresę Kosmalę? 

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez Z. Bazańskiej, nie głosował 1 radny/
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    7     radnych głosowało za
    5     radnych  głosowało   przeciw
    3     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie  powołania i  ustalenia składów osobowych doraźnych  
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych/
 

  17     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że Uchwała Nr XX/183/2007 w sprawie  powołania i 
ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przed  rozpatrzeniem  uchwały  w  sprawie   wyboru  Przewodniczących  i  Zastępców 
Przewodniczących  doraźnych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  proszę  komisje  o 
wypracowanie opinii w zakresie obsady funkcji w komisji.

- Ogłaszam przerwę.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Przedstawiciele  Komisji  rekomendują  radnych  na  funkcje  Przewodniczących  i 
zastępców Przewodniczących komisji doraźnych:

Komisja Rozwoju i Polityki  Przestrzennej – Przewodniczący – Władysław Oczkowicz, 
Zastępca – Czesław Badura.

Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  –  Przewodniczący –  Dominik  Penar,  Zastępca – 
Andrzej Mentel.
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Komisja  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa  –  Przewodniczący  –  Marek 
Rajca, Zastępca – Marian Kita.

Komisja  Regulaminowo  –  Inwentaryzacyjna  i  Etyki  Radnych  –  Przewodniczący  – 
Krzysztof Francikowski, Zastępca – Zofia Bazańska.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  Przewodniczących  i  Zastępców 
Przewodniczących doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez A. Świątka/
 

  15     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/184/2007  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczących  i  Zastępców  Przewodniczących  doraźnych  Komisji  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 16 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli 
zachowania  procedur  i  zasadności  procedur i  zasadności  udzielonych  zamówień  do 6000 
EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

1. Odczytanie protokołu.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Proponuję przedstawić nie cały protokół, ale wnioski końcowe.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ja mam wniosek przeciwny, aby odczytać protokół, bo same wnioski to za mało.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  ograniczeniem  się  do  przedstawienia  wniosków  pokontrolnych  z 
protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  zachowania  procedur  i  zasadności 
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procedur i zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie 
Miasta w roku 2006?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez A. Świątka/
 

  13     radnych głosowało za
    2     radnych  głosowało   przeciw
    1     radny   wstrzymał  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o przedstawienie wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej 
z kontroli zachowania procedur i zasadności procedur i zasadności udzielonych zamówień do 
6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

Zofia Bazańska                                           -               Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej  

- Odczytuje  wnioski  pokontrolne  z  protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  
zachowania  procedur  i  zasadności  procedur i  zasadności  udzielonych  zamówień do 6000  
EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006:

1. Bezwzględnie  realizować  wnioski  pokontrolne  z  tematycznej  kontroli  roku  2003  i  2004, 
dotyczące oszczędności w zakresie gospodarki finansowej Gminy.

2. Do projektu budżetu Miasta na rok 2008 /i lata następne/ dołączyć plan rzeczowo – finansowy 
planowanych  wydatków  do  6.000  EURO   w  Urzędzie  Miasta  z  udokumentowaniem  ich 
zasadności  i  celowości  w  zakresie  promocji  Miasta,  wskazując  rozdziały  i  paragrafy  w 
budżecie, z których będą finansowane.

3. Rejestr umów i rejestr zamówień jako jedne z podstawowych dokumentów Urzędu prowadzić 
starannie z czytelnymi opisami, które umożliwiały by szybką analizę danych w nich zawartych. 
Jeżeli przepisy prawne na to zezwolą wprowadzić komputerową rejestrację umów i zamówień.

4. W  rejestrze  zamówień  dokładnie  określać  trasy  usług  transportowych  oraz  wprowadzić 
rubrykę „ cel dokonanego zamówienia”.

5. Zdaniem  Przewodniczącego  Komisji  należy  bardziej  racjonalnie  i  oszczędnie  planować  i 
realizować wydatki w zakresie:

• Usług gastronomicznych ( poczęstunków)
• Usług  Zespołów  muzycznych  wraz  z  oprawą  techniczną.  Wątpliwości 

Przewodniczącego budzi zasadność wydatkowania w roku 2006 kwot:
- 96.766,32 zł na usługi gastronomiczne ( w tym kwoty 39.239, 13 zł – przekraczającej 

wartość 6.000 EURO na usługi Firmy „ GUT” – ok. 40% wartości wszystkich usług 
gastronomicznych)

- 215.779,00 zł na usługi Zespołów muzycznych wraz z oprawą techniczną  ( ok. 14% 
wartości wydatkowania środków na usługi). Zdaniem Komisji w uroczystości gminnych 
powinny  w  większym  stopniu  uczestniczyć  amatorskie  młodzieżowe  Zespoły 
muzyczno-taneczne z terenu naszego Miasta.

5. Rozważyć  możliwość  nieodpłatnego  komunikowania  się  pomiędzy  członkami  Wspólnoty 
Samorządowej Gminy poprzez ponowne oddanie do ich dyspozycji słupów ogłoszeniowych 
( wprowadzić stosowny aneks do umowy Nr B-UN.220/733-2-5/06 z 31.03.2006r.) Zawarta 
przez Burmistrza Miasta na czas oznaczony przedmiotowa umowa na oddanie w dzierżawę 
firmie  prywatnej  słupów  ogłoszeniowych  uniemożliwia  nieodpłatne  korzystanie  z  tychże 
słupów mieszkańcom Miasta – pośrednio ich właścicielom. Komisja ponadto stwierdziła, że w 
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roku 2006 koszty plakatowania poniesione przez gminę wyniosły 4.080,00 zł, przy wpływach z 
dzierżawy w wysokości 1.830,00 zł, (-2.250,00 zł ), jak również, a może przede wszystkim, że 
Burmistrz  nie  wprowadził  do  tekstu  umowy  zapisu  umożliwiającego  jej  wcześniejsze 
rozwiązanie przez jedną ze stron.

6. Kompletne stroje zagłębiowskie ( damski i męski) wykonane przez Przedsiębiorstwo Inwestycji 
Artystycznych  „  Copia”  z  Warszawy  na kwotę  7.930,00  zł,  finansowane z  budżetu  gminy 
umieścić i prezentować w Czeladzkiej Izbie Tradycji.

7. Komisja  wnioskuje  o  dokonanie  analizy  zasadności  dzierżawy  kserokopiarek  dla  potrzeb 
Urzędu. Koszt dzierżawy w roku 2005 wyniósł 20.376,79 zł, w roku 2006- 20.451,19 zł, a w 
roku  2007  będzie  wynosił  36.234,00  zł.  Z  informacji  uzyskanej  od  pani  kierownik  B. 
Karecińskiej koszt 1 nowej kserokopiarki w zależności od funkcji kształtuje się w granicach od. 
4.000 zł do 10.000 zł

8. Do  organizacji  finałów  W.O.Ś.P.  poszukiwać  przede  wszystkim  podmioty  wspierające 
charytatywnie inicjatywę „  Jurka Owsiaka”.
8  stycznia  2006r.  zebrano  środki  na  rzecz  fundacji  w  wysokości  20.438,75  zł,  przy 
poniesionych wydatkach na organizację w wysokości 14.740,00 zł ( 72%). 14 stycznia 2007r. 
zebrano środki na rzecz fundacji w wysokości 24.512,55 zł, przy poniesionych wydatkach na 
organizację w wysokości 13.580,80 zł (55%). 

9. Przygotować  i  przedstawić  Radzie  „  Plan  rzeczowo-finansowy  promocji  Miasta  na  lata 
2007-2008”

Dot. wniosku Nr 6

Radne:  Z.  Bazańska  i  J.  Moćko  nie  wnoszą  uwag  w  kwestii  umożliwienia  mieszkańcom 
nieodpłatnego  korzystania   ze  słupów  ogłoszeniowych,  ale  oczekują  od  służb  Urzędu  Miasta 
oszacowania wielkości wydatków z tym związanych.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy wniosek Nr 5 jest wnioskiem komisji czy jest to indywidualny wniosek członka komisji?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Jest to zdanie przewodniczącego, ale w tym punkcie jest  też zapis – „Zdaniem Komisji  w 
uroczystości  gminnych powinny w większym stopniu uczestniczyć amatorskie młodzieżowe 
Zespoły muzyczno-taneczne z terenu naszego Miasta”.

2. Dyskusja.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Wniosek Nr 1. Nie dotyczy przedmiotu kontroli. 
- Wniosek Nr 2. Niezgodny z Ustawą o finansach publicznych.
- Wniosek Nr 3. Od II kwartału jest już taki rejestr w formie elektronicznej prowadzony.
- Wniosek  Nr  4.  Zapisy  zostały  już  uszczegółowione.  Nie  ma  potrzeby  wprowadzania 

dodatkowych  rubryk  do  rejestru.  Jest  to  zresztą  kompetencja  burmistrza.  Uzasadnienie 
celowości wydatku zawarte jest we wniosku, na podstawie którego dokonywany jest wpis do 
rejestru.  Wzór  takiego  wniosku  jest  załącznikiem do  protokołu  Komisji  Rewizyjnej.  Co  do 
zespołów muzycznych  –  prezentujemy nasze  zespoły  amatorskie  bardzo  często.  Naszym 
celem jest rozwijanie tej części edukacyjnej w szkołach i odnosimy tutaj wiele sukcesów. Ale 
jest tu pewien konflikt między tym co my oferujemy, a tym jakie są oczekiwania mieszkańców. 

- Wniosek Nr 6. Co prawda słupy są związane umową, ale dzięki temu ogłoszenia nie znikają i 
wiszą tyle, na ile zostały opłacone. Natomiast dla mieszkańców są tablice ogłoszeń, które są 
bezpłatne. Dzięki temu jako jedyne miasto nie mamy problemów z nalepianiem ogłoszeń byle 
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gdzie. Co się tyczy kosztów - koszty były zawsze. To nie jest tak, że pojawiły się wtedy, gdy 
wydzierżawiliśmy słupy. Pomijam już to, ze wniosek nie ma nic wspólnego z kontrolą.

- Wniosek nr 7. Jeżeli jest takie życzenie możemy te stroje eksponować w izbie tradycji.
- Wniosek Nr 8. Fakt dzierżawienia kserokopiarek wynika właśnie z analizy, której dokonaliśmy. 

Obecnie w UM jest 11 kserokopiarek, a koszt ich dzierżawy jest porównywalny z utrzymanie 3 
własnych.

- Wniosek  Nr  9.  za  każdym  razem  ¾  zespołów  to  są   występy  charytatywne,  ale  żeby 
przyciągnąć kogokolwiek tutaj,  coś musimy pokazać.  Ale te koszty,  które my ponosimy są 
niewspółmierne do tego, jakie musielibyśmy pomóc gdybyśmy chcieli zaprosić te zespoły w 
maju.

- Wniosek Nr 10. Trudno jest tutaj cokolwiek przewidzieć,  ale przygotowujemy taką informację. 
Przygotowujemy  się  do  tego,  aby  w  ramach  obchodów  750-lecia  te  wydatki  były 
kierunkowane. 

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Wydaje  mi  się,  ze  wniosek  Nr  1  jest  zasadny,  biorąc  pod  uwagi  wzrost  wydatków  na 
przestrzeni lat. 

- Słupy  ogłoszeniowe.  Dopłacamy  do  tego.  Mieszkańcy  powinni  korzystać  ze  słupów 
ogłoszeniowych. Tablice ogłoszeń wyglądają wstrętnie, są bardzo malutkie.

- Wniosek  Nr  7.  Ja  sam  chętnie  obejrzałbym  ten  strój  zagłębiowski.  Nie  widziałem  stroju 
zagłębiowskiego.

- Wniosek nr 8. Myślę, że za te 3 lata kupilibyśmy 6 własnych kserokopiarek.
- Wniosek Nr 9. Byliśmy zaskoczeni, że zespoły nie grają charytatywnie. 
- Wniosek nr 10. Ten wniosek pojawia się po raz trzeci. 

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Razem z radną J. Moćko wniosłyśmy uwagę do Wniosku Nr 6, gdyż czekałyśmy na analizę, 
jak by to wyglądało gdyby rozwiązać umowę  z firmą i jak by to wyglądało, gdyby ktoś musiał 
się opiekować tymi słupami, ktoś musiałby wywieszać ogłoszenia. 

- Jeżeli chodzi o zespoły, ja miałam odrębne zdanie. 
- Awarie  kserokopiarek kosztują   bardzo dużo.  W związku  z  tym dzierżawienie  bardziej  się 

opłaca.

Jolanta Moćko                              -               Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie mogę się zgodzić z tym, że powinniśmy oszczędzać na promocji, na zespołach.

Zbigniew Szaleniec                       -               Senator RP  

- Ja  byłem wielkim  zwolennikiem wydzierżawienia  słupów  ogłoszeniowych.  Nie  koszty  były 
największą intencją tego, ale fakt dotarcia do mieszkańców z miejską informacją. Każda nasza 
informacja niemal natychmiast była zaklejana. Dzisiaj jest zupełnie inaczej. Śladem naszym 
poszedł Będzin. W Sosnowcu też jest tak samo.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Zgłaszam wniosek o treści: „Do końca 2007 r. opracować Strategię Rozwoju Miasta na lata 
2008 – 2012”.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- My  to  robimy.  Pierwszy  program  udało  nam  się  przyjąć  na  tej  sesji.  Będziemy  kolejne 
programy Państwu przedstawiać.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Jestem  członkiem  Komisji,  członkiem  zespołu  kontrolnego.  Uważam,  ze  wnioski 
przedstawione  przez  Komisję  Rewizyjną  są  bardzo  delikatne.  Nie  zgadzałem  się  z  tym 
łagodnym stanowiskiem Komisji,  dlatego  wstrzymałem się  od  podpisu.  Uważam,  że  w tej 
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kwestii powinna się wypowiedzieć Regionalna Izba Obrachunkowa. Proponuję, aby skierować 
ten protokół do RIO, aby rozstrzygnąć czy wydatki w tym zakresie są zgodne z Ustawą o 
finansach publicznych.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Składam wniosek o zamknięcie dyskusji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za wnioskiem formalnym o zamknięcie dyskusji w tej sprawie?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, nie głosował 1 radny/
 

  14     radnych głosowało za
    2     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący Rady  stwierdził, że wniosek  został przez Radę przyjęty.

3. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia wniosków pokontrolnych z 
    protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli zachowania procedur i 
    zasadności procedur i zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO 
    oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Proponuję przegłosować na raz wszystkie wnioski.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ale mamy 2 wnioski wynikające z dyskusji i uważam, ze te wnioski należy poddać głosowaniu 
indywidualnemu.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Ale wniosek radnej Teresy Kosmali  nie ma nic wspólnego z kontrolą i  protokołem Komisji 
Rewizyjnej.  To  są  wnioski  poza  wnioskami  Komisji  Rewizyjnej,  nie  mogą  być  wnioskami 
Komisji.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  
końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  zachowania  procedur  i  zasadności  procedur  i  
zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w  
roku 2006.
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Proponuję  skreślić  Wniosek Nr  2  jako  niezgodny  z  Ustawą  o  finansach  publicznych  oraz 
przeredagować Wniosek Nr 6, bo jest to kompetencja burmistrza, a nie Rady. Proponuję zapis 
„rozważyć przywrócenie możliwości”.

Jolanta Moćko                              -               Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proponuję, aby Wniosek Nr 6 był głosowany osobno. Przypominam, że ten wniosek nie był 
podjęty jednogłośnie.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Proponuję członkom Komisji Rewizyjnej wycofanie Wniosku Nr 2.
- Wniosek  Nr  5  zacząć  od  słów:  „W  uroczystościach  gminnych  …”,  bez  „zdaniem 

Przewodniczącego”.
- We Wniosku Nr 6 zapisać „rozważyć możliwość”.
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały z uwzględnieniem zmian autorskich 
Komisji Rewizyjnej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 17  radnych, bez A. Świątka, T. Kosmali, M. Kędzierskiego/
 

  14     radnych głosowało za
    0     radnych  głosowało   przeciw
    0     radnych   wstrzymało  się od głosu

Przewodniczący  Rady   stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XX/185/2007  w  sprawie  przyjęcia 
wniosków pokontrolnych z protokołu  końcowego Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  zachowania 
procedur i zasadności procedur i zasadności udzielonych zamówień do 6000 EURO oraz ich 
przedmiotu w Urzędzie Miasta w roku 2006 została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 17    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję, aby radni zapoznali się w Biurze Rady z korespondencją, która wpłynęła w okresie 
międzysesyjnym.

Ustalono termin kolejnej sesji Rady Miejskiej na dzień 13 sierpnia 2007 r. na godz. 10.00. 
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Burmistrz Miasta informuje radnych, iż  z dniem 1 sierpnia 2007 r.   powołuje na stanowisko  
Zastępcy Burmistrza ds. Społecznych Panią Annę Ślągórską.

Dot. pkt. 18    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XX sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

                                                        P R Z E W O D N I C Z Ą C A
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Teresa Kosmala

                                                        W I C E P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Janusz Gątkiewicz

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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